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Diş fırçalamayı
oyunla öğrettiler
KONAK Belediyesi’nin düzenlediği diş

sağlığı eğitimine katılan minikler
doyasıya eğlendi. Proje kapsamında 3-6
yaş grubundaki çocuklara diş sağlığı
eğitimi verildi. Beştepeler, Agora ve
Toros semt merkezlerinde düzenlenen
programa oyun odasına devam eden
çocuklar katıldı. � 12’de

Yörükler ‘Hayırlı
Olsun”a geldiler
31 Mart Mahalli İdareler Seçimleri’nde

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
seçilen Dr. Cemil Tugay’a ziyaretler
sürüyor. Başkan Tugay’ın bu defaki
konukları Ege Bölgesi İzmir Yörük
Türkmen Federasyonu Başkanı
Ramazan Dumanlı ile federasyon
üyeleri oldu. � 7’de

VATANDAŞ DA 
45 TL’ye yiyecek
BUCA’DA, vatandaşların uygun fiyatla

sağlıklı gıdaya ulaşabilmesi için açılan
Belediye Lokantası’nda tek fiyat
uygulaması başladı. Daha önce
öğrencilere yüzde 50 indirimli olarak
45 liradan satışa sunulan menüden
artık herkes yararlanabilecek. � 6’da

LISTENİN asılma sebebiyle ilgili olarak
Sakarsu, “Vatandaş hangi kalemlerde ne
kadar harcama yapıldığını merak
ediyordu” dedi. Başkan Dav ut Sakarsu
“Bizim kimsenin parayı nereye harcadığı

konusunda bir derdimiz yok. Vatandaş
merak etti biz de yaptık” ifadelerini
kullandı. Eski Başkan Uğur Demirezen
iddialara cevap verdi. � 4’te

EGE İhracatçı Birlikleri Koordinatör
Başkanı Jak Eskinazi, 10 yıldan
fazla süredir Ege Kimyevi Maddeler
ve Mamulleri İhracatçıları
Birliği’nin kurulması için çaba
gösterdiklerini söyledi. � 9’da
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FÜTÜRİST ve seri girişimci Alphan
Manas, “ 2022’te yazılımcı ihtiyacı
kalmayacağını söylemiştim. ‘Mavi
yakalı’ diye bir şey kalmayacak. Yapay
zekayla birlikte ‘metal yaka’ kavramı
hayatımıza girecek” dedi. � 9’da

İklime dirençli 
turizm çağrısı
İKLİM değişikliği nedeniyle deniz suyu

seviyelerinde yaşanacak artış, kıyı
turizmi açısından ciddi bir tehlike.
Turizm ve İklim Değişikliği Durum
Değerlendirmesi Raporu’na göre kayak
turizmi, kıyı turizmi ve bazı doğa temelli
turizm türleri risk altında. � 8’de
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Bayındır Belediyesi’nin önceki dönemden kalan 407 milyonluk borcunu
belediye binasına astıran Başkan Sakarsu, “Ortada hizmet de yok” dedi

RİSK GİDEREK BÜYÜYOR                               

MİS GİBİ
KOKACAK

kazimerkmen@gmail.com

Madalyonun 
bin bir yüzü!

4KAZIM ERKMEN

Sağlık yoksa, 
hiçbir şey yok!

ahmetdogruyol35@gmail.com

AHMET DOĞRUYOL 7

MENEMEN Belediyesi
tarafından 11-12 Mayıs
tarihlerinde 14’üncü
kez gerçekleştirilecek
Emiralem Çilek
Festivali için geri
sayım başladı. � 5’te

TRAFİK KURALLARI TÜM CANLILAR İÇİN 
Karayolları Trafik Haftası’nda Atatürk Kültür Merkezi’nde

düzenlenen törende konuşan İzmir Emniyet Müdürü 
Celal Sel, “Kazalar kurallara uymamaktan” dedi
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EMNİYETMüdürü Celal Sel,
trafik haftasının farkındalık

yaratmak için fırsat
olduğunun altını çizdi.

Sel, “Trafikte
meydana
gelen
kazaların
çoğu

dikkatsizlik ve

hız gibi birçok olumsuz faktörden
kaynaklanmakta. Tüm
vatandaşlarımızı trafik kurallarına
uymaya ve daha duyarlı olmaya
davet ediyorum. Kurallara uymak
hepimizin sorumluluğudur. Emniyet
kemerimizi takalım, hız sınırlarına
uyalım ve trafik kurallarını
uygulayalım” diyerek konuşmasını
sonlandırdı.  � 3’te
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MAVİŞEHİR’DEKİkaravan işgalini Ege
Telgraf’ın kent gündemine taşımasının
ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi
ekipleri hareket geçmiş ve çalışma
başlatmıştı. İzmir Kamp ve Karavan
Derneği Başkanı Erdal Altın, artan karavan
sayısının yeni park alanları ihtiyacına sebep
olduğunu söyledi. Altın, İzmir’deki mevcut
karavan park alanlarının fiyatının yüksek ve
yönetimsel olarak sorunlu olması
sebebiyle tercih edilmediğini aktardı. Altın,
“Biz kamp yapacağımız bir yer de
istemiyoruz artık. Ama belediyeler sadece
para peşinde olmaya başladı” dedi. 

‘PARA PEŞİNDELER’

KARAVANCILARINda yaptığının yanlış
olduğunun altını çizen Altın, “Öyle
Karşıyaka’da, Bostanlı’da o şekilde
karavan park edilmez. Karavan kültürü
başka bir şey. Başkasını rahatsız
etmemekten geçer” mesajını verdi.
Karavan istilasını meclis gündemine
taşıyan İzmir Büyükşehir Belediyesi AK
Parti Meclis Üyesi Hüsnü Boztepe de “Bir
Sasalı’da bir de Bornova’da iki karavan
yeri var. Paralı olduğu için karavancılar
gitmiyor. Kimsenin gelip de başka bir
vatandaşın otoparkını işgal etmeye hakkı
yok” dedi.  � 5’te

‘YANLIŞ YAPIYORLAR’
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Hüsnü Boztepe

Pandemi ve deprem sonrası İzmir’de karavana talep arttı. Ancak karavanlar için park
alanlarının yetersizliği, zaten otopark sorunu yaşayan İzmirliler’in de sıkıntısını katmerledi
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AK Gençlik’ten 
“Say-stop” eylem

BAYINDIR’DA BORC
LİSTESİ GÜNDEMDE
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ÖZELÖZEL
HABERHABER

YASEMİN
EKREN
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Tarkan’dan 
büyük jest!

İrem Derici ve Gökhan Fırat aşkına nazar
değdi. Derici, Fırat ile olan fotoğraflarını
sosyal medya sayfasından kaldırdı ve takip
etmeyi bıraktı. Derici, Atakan Işıktutan ile
ayrıldıklarını duyurarak şu açıklamayı
yapmıştı: "Haberler girmeye başladı, biz
baştan konuşalım da kimse komplo
teorilerine girmesin. 8 ay muhteşem bi’ şey
yaşadık Atakan’la, hala benim için dünyanın
en kıymetli insanı. Ama korkunç yoğun
tempolarda çalışıyoruz ve yorgunuz.
Birbirimize vakit ayıramaz olduk.
Ayrılmamızın mantıklı olacağını düşündük,
yıpranmamak ve sonrasında daha da
kırılmamak adına" diye konuştu.

Sosyal medya paylaşımlarıyla adından söz
ettiren ünlü isim bu defa son pozlarıyla
olay oldu. Zeynep Bastık dantel geceliği

ile kayda girdi ve o anlarını takipçileri ile
paylaştı. Ünlü ismin peş peşe paylaştığı bu
kareler kısa sürede beğeni ve yorum
yağmuruna tutuldu. Zeynep Bastık'a
'Uykundan uyanıp beste mi yapıyorsun?',
'Bu kız felaket', 'Sanatçı dediğin böyle olur'
gibi yorumlar yapıldı.

Geçtiğimiz günlerde Pınar Tevetoğlu ile
beraber evlilikte sekizinci yılı kutlayan
Tarkan, "Evlilik yıl dönümümüzün

olduğu bu günlere romantik bir tbt
yakışır… 2016’dan,
evlendikten birkaç
hafta sonraki
günlerden tatlı
kareler…" notunu
düşmüştü.
Megastar bu
kadarla kalmadı...
Sosyal medya
hesabından yeni
fotoğraflar ve videolar paylaşan Tarkan,
eşine yıl dönümüne özel boğaz jesti yaptı.
Paylaşımı kısa süre içerisinde gündem
olmayı başardı. Tarkan'ın aşk dolu
pozlarına beğeni yağdı.
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MODAYA yön veren markaların
başını çeken Burberry, İzmir
İstinyepark mağazasında
muhteşem bir davetle cemiyet
hayatını ağırladı. Ezgi

Görücüoğlu’nun hostluğunda,

ilkbahar yaz koleksiyonu
görücüye çıkarken İzmirli
kadınlar adeta şıklık yarışına
girdi. Etkinliğe katılan davetliler
yeni sezon ürünlerini indirimli
almanın tadına vardı.
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BURBERRY’DE ŞIKLIK YARIŞI
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Karayolları Trafik Haftası’nda Atatürk Kültür Merkezi’nde düzenlenen törende
konuşan İl Emniyet Müdürü Celal Sel, “Kazalar kurallara uymamaktan” dedi

Her yıl mayıs ayının ilk günü ve o
günü takip eden haftada Karayolu
Trafik Haftası için Atatürk Kültür
Merkezi’nde açılış töreni
düzenlendi. Törene İzmir Vali
Yardımcısı Hulusi Doğan, İzmir İl
Emniyet Müdürü Celal Sel, İzmir İl
Milli Eğitim Müdürü Ömer Yahşi ve
trafik şube memurları katıldı. 

Törenin açılış konuşmasını yapan
İzmir Emniyet Müdürü Celal Sel,
trafik haftasının farkındalık
yaratmak için önemli bir fırsat
olduğunun altını çizdi. Sel, “Trafik
konusuna dikkat çekmek ve bilinci
artırmak için bugün bir araya geldik.

Trafikte meydana gelen kazaların
çoğu dikkatsizlik ve hız gibi birçok
olumsuz faktörden
kaynaklanmaktadır. Trafik
kurallarına uymalı, dikkatli
olunmalı, diğer sürücülerin
güvenliğini ve yayaların güvenliğini
düşünmeliyiz. Trafik konusunda
başarılı olabilmemiz için toplumun
desteğine ihtiyaç duymaktayız. 

Eğitim kurumlarımızın ana okul
ve ilk okul seviyelerinden itibaren
çocuklarımıza trafik bilincini
aşılamalıyız. Tüm vatandaşlarımızı
trafik kurallarına uymaya ve daha
duyarlı olmaya davet ediyorum.

Kurallara uymak hepimizin
sorumluluğudur. Son olarak emniyet
kemerimizi takalım, hız sınırlarına
uyalım ve tüm trafik kurallarını
uygulayalım. Sağlıklı ve kazasız
günler diliyorum” diyerek
konuşmasını sonlandırdı. 

Emniyet Müdürü Celal Sel’in
ardından İzmir Türk Koleji
öğrencileri trafik andını okudu.
Trafik andının ardından törende
yılın trafik ödülleri sahiplerini buldu.
Yılın başarılı trafik polisi ödülünü
Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğünde görevli Hüseyin
Yaydemir ödülünü İzmir Vali

Yardımcısı Hulusi Doğan’dan aldı.
Bir diğer ödülü ise Trafik Şube
Müdürlüğünde görevli Faruk Akgöz
ödülünü İl Milli Eğitim Müdürü Ömer
Yahşi’den aldı. Başarılı trafik
jandarma personeli ödülünü ise
Uzman Çavuş Aydın Torun
Karayolları İkinci Bölge Müdürü
Murat Gönenli’den aldı. İzmir
trafiğinde güvenli, özverili ve dikkatli
çalışmalarıyla yılın taksi şoförü seçilen
Ali Çakır ödülünü İzmir İl Emniyet
Müdürü Celal Sel’den aldı. Yılın servis
şoförü ödülünü ise Kenan Durna
alırken yılın kamyon şoförü ödülünü
İlyas Arslan aldı. 

“Trafik kurallarına uymak 
hepimizin sorumluluğu” 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Buca ile Bornova’yı birbirine bağlayacak
şehrin en uzun karayolu tünelinde tünel kazısının
4 ay içinde tamamlanacağını açıkladı. Kazılarına
Aziz Kocaoğlu dönemi olan 2018 yılı Mart ayında
başlanan ve Konak-Bornova arasını 10 dakikaya
düşürecek Onat Tüneli şantiyesindeki çalışmaları
Genel Sekreter Yardımcısı Çağatay Güç, Fen
İşleri Dairesi yöneticileri ve yüklenici firma
temsilcileri ile birlikte inceleyen Başkan Tugay,
“İzmir trafiğine nefes aldıracak tarihi proje
öncelikli işlerimizden biri. Bu tünel açıldığı zaman
Yeşildere ve Ankara caddelerinin yanı sıra İzmir
trafiği de rahatlayacak. Üstümüze düşeni yapıp,
tüneli mümkün olan en kısa zamanda açacağız”
dedi. 2,5 km’lik kısmı tünelden oluşan 8,3
kilometrelik alternatif yolun, Konak-Bornova
arasını on dakikaya indireceğini ifade eden
Başkan Tugay 4 ay içinde tünel kazılarının sona
ereceğini ve ışığın görüneceğini müjdeledi. Buca
ile Bornova’yı kesintisiz birbirine bağlayacak
proje, sadece İzmir’in değil Türkiye’nin de
belediye kaynaklarıyla yapılan en uzun karayolu
tünelini kapsıyor. (Haber Merkezi)

FETÖ'ye operasyon 
11 zanlı gözaltında

Koca altı yılda ancak
yüzde 70’i tamamlandı

Terör örgütü FETÖ'nün sözde Türk
Silahlı Kuvvetleri yapılanmasına, İzmir
merkezli 8 ilde gerçekleştirilen
operasyonda 11 şüpheli gözaltına
alındı. Hakkında gözaltı kararı bulunan
2 şüpheliyi ise yakalama çalışmalarının
sürdüğü bildirildi. İzmir Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından, Fetullahçı
Terör Örgütü'nün (FETÖ/PDY) sözde
Türk Silahlı Kuvvetleri (TSK)
yapılanmasına yönelik yürütülen
soruşturma kapsamında, örgütün
mahrem yapılanmasına yer alan 13
şüpheli belirlendi. İzmir İl Jandarma
Komutanlığı Terörle Mücadele (TEM)
Şube Müdürlüğü ve Milli İstihbarat
Teşkilatı (MİT) Başkanlığı ekipleri, İzmir
merkezli, İstanbul, Samsun, Diyarbakır,
Şırnak, Sakarya ve Denizli illerinde
gece saat 01.00'de, belirlenen
adreslere eş zamanlı operasyon
gerçekleştirdi. Operasyon kapsamında
hakkında gözaltı kararı bulunan 13
kişiden 11'i yakalandı. Gözaltına alınan
şüpheliler sorgulanmak üzere
jandarma birimlerine sevk edilirken, 1'i
yurt dışında olduğu öğrenilen 2 firari
şüpheliyi yakalama çalışmalarını
sürdüğü bildirildi. (İHA)

İzmir Konak’ta seyir halindeki İzmir
Banliyö Sistemi (İZBAN) Alsancak makas
bölgesinde raydan çıktı. Yüzlerce vatandaş
acil çıkış kapsında tahliye edilerek, raylar
üzerinde yürüyerek bölgeden uzaklaştı.
İzmir Konak’ta, Karşıyaka istikametinden
Cumaovası yönüne gitmekte olan İZBAN,
Halkapınar İstasyonu’ndan çıktıktan sonra
Alsancak İstasyonu’na girmek üzereyken,
makas bölgesinde raydan çıktı. İçerisinde
yüzlerce yolcunun bulunduğu İZBAN’ın acil
çıkış kapıları açılarak vatandaşlar raylara
indi. İnsanlar bölgeden uzaklaşırken, raydan
çıkan İZBAN havadan görüntülendi. (İHA)

İZBAN raydan çıktı 
yolcular tahliye edildi

İzmir'de nikah öncesinde dua okunmasına izin
verilmemesine ilişkin, nikah memuru hakkında "Halkın
bir kesimini aşağılama ve dini değerleri aşağılama"
suçundan soruşturma başlatıldı. Karşıyaka Cumhuriyet
Başsavcılığı, Karşıyaka Belediyesine ait nikah salonunda
gerçekleşen ve sosyal medyaya düşen bir aileye kendi
nikahlarında dua edilmesine müsaade edilmeyerek dua
eden kişiden nikah memurunun mikrofonu aldığı ve
mikrofonsuz duaya devam edildiğinde ise müzik açılarak
duanın sesinin bastırıldığına yönelik görüntülerle ilgili
inceleme yaptı. Nikah memuru hakkında "Halkın bir
kesimini aşağılama ve dini değerleri aşağılama"
suçundan soruşturma açıldı. Soruşturma kapsamında
nikah memuru, ifadeye çağrıldı. (AA)

Nikahta dua engeline
soruşturma başlatıldı

Lastik botta 
ölüm yolculuğu

Dikili açıklarında, yasa dışı
yollarla yurt dışına kaçmak isteyen
22 düzensiz göçmen, Sahil Güvenlik
ekipleri tarafından yakalandı. Sahil
Güvenlik Komutanlığı ekipleri, 5
Mayıs saat 04.50’de Dikili’de görevli
Sahil Güvenlik Mobil Radarı
(MORAD-10) tarafından lastik bot
içerisinde bir grup düzensiz göçmen
olduğunun tespit edilmesi üzerine
harekete geçti. Görevlendirilen
Sahil Güvenlik Botu (TCSG-907)
tarafından hareketli lastik bot
durdurularak, içerisindeki 22
düzensiz göçmen yakalandı. Karaya
çıkartılan göçmenler, sağlık
kontrolleri ve işlemlerinin ardından İl
Göç İdaresi Müdürlüğü Geri Gönderme
Merkezi'ne sevk edildi. (İHA)

Yaşlı kadın tırın 
altında can verdi

Konak ilçesinde yolun karşısına
geçmek isteyen yaşlı kadının, tırın
altında kalarak hayatını kaybettiği
kazaya ait görüntüler ortaya çıktı.
Kaza dün saat 11.00'de Halkapınar
Mahallesi Gıda Çarşısı'nda meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre, yolun
karşısına geçmeye çalışan Birgül
Kodaloğlu'na (74) tır çarptı. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve polis
ekipleri sevk edildi. Sağlık
ekiplerince yapılan incelemede,
yaşlı kadının olay yerinde yaşamını
yitirdiği belirlendi. Kodaloğlu'nun
cansız bedeni Adli Tıp Kurumu'na
kaldırıldı. (İHA)

Zehir tacirinin
oyunu tutmadı

İzmir Emniyeti Asayiş Şube
Müdürlüğü Güven Timleri Büro Amirliği
ekipleri, Buca'da bir evde uyuşturucu
ticareti yapıldığı bilgisi üzerine baskın
düzenledi. Operasyonda şüphelilerin
tuvalete dökmeye çalıştığı 326 gram
sentetik uyuşturucu ele geçirildi.
Adreste yapılan aramada 1 gram kokain,
2 gram eroin, 20 uyuşturucu hap
bulundu. M.A.S. ve M.H.Y. gözaltına
alındı. Emniyetteki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilen şüphelilerden
M.A.S. tutuklandı, M.H.Y. adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı. (AA)
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“Halkmeraketti
biz listeyi astık”

31 Mart Mahalli İdareler
seçimlerinin ardından
koltuklarına oturan yeni belediye
başkanları, ağır bir borç yükü ile
karşılaşmış, bazı başkanlar
devraldıkları borçları liste
halinde belediye binasına
asmıştı. İzmir'de ilk borç ifşa
etme işini geçtiğimiz günlerde
Kiraz'da CHP'li Başkan Nasuh
Coşkun yapmıştı. Coşkun AK
Partili Saliha Özçınar Kutlu'nun
bıraktığı borçları liste halinde
belediye binasına asmıştı.

Bu kez yine AK Parti'den
CHP'ye geçen Bayındır'da
Başkan Davut Sakarsu benzer bir
eyleme imza attı. Önceki Başkan
AK Partili Uğur Demirezen'in
bıraktığı borçlar kalem kalem
listelenip bir pankartla belediye
binasının ön cephesine herkesin
göreceği biçimde asıldı. Bu
listeye göre Bayındır
Belediyesi'nin tamı tamına 407
milyon 269 bin 659 lira 22 kuruş
borcu olduğu görülüyor. Borç
listesinde gözüken en fazla
harcama ise 133 milyon 407 bin
769 TL ile müteahhitlere
yapılan ödemeler gelirken
ikinci sırada ise 114
milyon 359 bin 295 lira ile
SGK ödemeleri geliyor.
Listenin asılma sebebiyle
ilgili olarak Sakarsu,
“Vatandaş hangi
kalemlerde ne
kadar harcama
yapıldığını

merak ediyordu” dedi. 

“HİZMET GÖZÜKMÜYOR”
Seçimin ardından bugüne kadar

geçen süreçte belediyeyi tanımaya
ihtiyaçları belirlemeye çalıştıklarını
ifade eden Başkan Sakarsu ödeme
planı çalışmaları içinde ileriki
günlerde kolları sıvayacaklarını
ifade etti. Paranın nereye
harcandığıyla ilgili olarak ise

“Mutlaka hizmete harcanmıştır
ama ortada hizmet olarak bir
şey gözükmüyor” diyen
Sakarsu, “Bizim kimsenin
parayı nereye harcadığı

konusunda bir derdimiz yok.
Vatandaş merak etti biz de

yaptık. Böyle bir
söylemde de
bulunmuyorum.

Dün (önceki) akşam saatlerinde
astığımız liste için hem il
başkanlığımız hem de genel
merkezimizle de görüşüp onlardan
nasıl destek alabileceğimiz
konusunda çalışmalar yapacağız”
ifadelerini kullandı.

AK Parti Gençlik Kolları’nın
Türkiye genelinde eş zamanlı
olarak düzenlediği İsrail'in
Gazze'ye yönelik saldırılarını
kınayan "SayStop" yürüyüşü,
İzmir’de, Dokuz Eylül
Üniversitesi’nde gerçekleşti. Buca
Eğitim Fakültesi önünde toplanan
çok sayıda öğrenci, ellerindeki
İngilizce ve Türkçe, ‘Kudüs Özgür
Değilse Dünya Tutsaktır‘, ‘Filistin
Davasında Gazze’ye, Kudüs’e
ÜniAK’dan bin selam olsun‘,
‘Bebekler Ölmesin diye
Boykottayız‘, ‘Kudüs için, ilk
kıblemiz Mescid-i Aksa için,
Filistin için‘, yazalı dövizlerle "Say
Stop" sloganları atarak yürürken,
yürüyüş, kampüs içindeki
meydanda tamamlandı. Burada
basın açıklamasını okuyan
üniversite öğrencisi Mehmet
Burak Keskin, “1948’den bugüne
kadar milyonlarca masum ve
mazlum Filistinli’yi göç, kıtlık ve
ölümle sınayan İsrail yayılmacılığı,
7 Ekim 2023 itibariyle tarihin akışı

içerisinde insanlığın utanç tablosu
olarak değerlendirileceği bir
soykırım halini almıştır. 209
gündür çocuk, kadın, erkek, genç,
yaşlı, engelli ayırt etmeksizin 35
bin kişinin İsrail barbarlığı
tarafından katledildiği binlerce
kişinin evinden, yurdundan göçe

sürüklendiği, kundaktaki
bebeklerin bombardımanlar
sonucunda enkaz altında can
verdiği bir soykırım
yaşanmaktadır. İnsanlığın yaşadığı
acıları; canı yananın rengine,
dinine ve diline göre tasnif etmeyi,
kınamayı ve lanetlemeyi kendisine

paye bilen iki yüzlü egemen güçler
ile uluslararası örgütler ise vahşeti
yaşatan İsrail olunca bir kez daha
sessiz kalmayı, katledilen
bebeklerin görüntülerine karşı
gözlerini kapatmayı, masum
kadınların feryatlarına karşı
kulaklarını tıkamayı tercih
etmişlerdir. Egemen güçlere ve
uluslararası örgütlere elindeki
siyasi, askeri ve ekonomik gücü
kullanarak sessizlik baskısı yapan
sözde İsrail Devleti artık mızrağın
çuvala sığmadığının farkına
varmalıdır. Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan
liderliğinde uluslararası
platformlara taşınan İsrail
barbarlığı dünyanın çeşitli
yerlerinde yaşayan dinleri, ırkları,
renkleri ve dilleri birbirinden
farklı olan ancak vicdanı
Gazze’deki çocuklar ve kadınlar
için atan yürekli insanlar
tarafından protesto edilmeye
başlamıştır” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Bayındır Belediyesi’nin önceki dönemden kalan 407 milyonluk borcunu liste yapıp belediye binasına
astıran Başkan Davut Sakarsu, “Mutlaka hizmete harcanmıştır ama ortada hizmet yok” dedi

AK Gençlik Filistin için
“Say-stop” eylemi yaptı

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, partisinin TBMM
Grup Toplantısı'nda eski Ülkü Ocakları Başkanı Sinan
Ateş'in öldürülmesine ilişkin hazırlanan iddianameye
dair, "MHP olarak beklentimiz şudur; mezkur
iddianame ilgili mahkeme tarafından kabul edilip
yargılama süreci derhal başlatılmalıdır. Kimin elinde
hangi belge ve bilgi varsa mahkemeye sunmalıdır."
dedi. Siyasetteki potansiyel ve popüler meselenin
yalnızca seçim kazanmakla, koltuk kapmakla, zirveye
tırmanmakla sınırlandırılamayacağını, bunlarla sınırlı
görülemeyeceğini vurgulayan Bahçeli, millet varlığını,
devlet hakkını, insan onurunu şartlar ne kadar ağır
olursa olsun savunma ve sahiplenme fazileti
gösterenlerin siyaseti adam gibi yapan yüz akları
olduğunu belirtti. (AA)

Sinan Ateş cinayetinin 
aydınlatılmasını istedi

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel Başkanı
Devlet Bahçeli, Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
Genel Başkanı Özgür Özel'i TBMM'deki
makamında ağırladı. MHP Genel Başkanı
Bahçeli, Türkiye Büyük Millet Meclisi’ndeki
makamında CHP Genel Başkanı Özgür Özel ile bir
araya geldi. Basına kapalı olarak gerçekleşen
görüşme saat 12.00'de başladı. İkili yaklaşık 45
dakika görüştü. Özel'i kapıda karşılayan Bahçeli,
aynı şekilde makam odasının kapısına çıkarak
uğurladı. Özgür Özel'in MHP lideri Bahçeli'ye
tespih ve mesir macunu hediye ettiği, Bahçeli'nin
ise Özel'e porselen tabak hediye ettiği öğrenildi.
İki lider de görüşmenin ardından herhangi bir
açıklamada bulunmadı. (İHA)

Özel, Erdoğan’dan sonra
Bahçeli’yi de ziyaret etti
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Madalyonun
bin bir yüzü!

Yaklaşık 5 aydan bu yana bizi yaşadığımız
kentlerde yönetecek başkanları seçmekle
meşguldük. Önce aday adayları çıktı sahaya.
Biz bile sayılarını aklımızda tutmakta
zorlandık. Kimiyle davet ettik tanıştık, kiminin
davetine icabet ederek onları tanıma fırsatı
bulduk. Ardından aday adayları seçmenin
nezdinde partilerinin kantarından geçip aday
oldular. Aday olanlar derin bir “oh” çekti.
Merdivenin önemli bir basamağını çıkmışlardı.
Sıra sandıktan çıkmaya geldi. Tarih 31 Mart
2024’ü gösterirken, seçmenler sandığa gitti ve
tercihini yaptı. Akşam saatler 21.00 civarını
gösterirken sonuçlar ortaya çıkmaya başladı.
Kazananlar sevindi, kaybedenler üzüldü.
Buraya kadar her şey normaldi. Ama bir de
madalyonun diğer yüzü vardı.

İşte bugünlerde “madalyonun o diğer yüzü”
yavaş yavaş ortaya çıkıyor. Mazbatalarını alıp
koltuklarına yerleşen başkanlar, önlerine
konulan mali tablo karşısında “şok” olmuş
durumdalar. Şenlik havasında geçen ve zaferle
sonuçlanan seçimin o neşeli tablosunun yerini,
şimdilerde karamsar bir hava almış vaziyette.
Nedeni mi? 5 yılda ödenemeyecek kadar
birikmiş borçlar. Bugünlerde kazananlar, “Bu
borçlar nasıl ödenir?” sorusunun cevabını
ararken, kaybeden başkanlar adeta rahatlamış
görünüyor. Gelelim gırtlağına kadar borç
batağında olan belediyelerin, o kentin mecburi
ve müstakbel ihtiyaçlarını nasıl göreceklerine.
Merak edilen soru, “Bu kadar borçla hizmetler
nasıl yapılacak?” Bu kadarla bitiyor mu?
Neredeeee? Çalışanların maaşlarının
ödenmesi, toplu sözleşme görüşmeleri
başkanları zorluyor. Sendikaların kapıya
dayanması, haklarını isteyen işçileri eylemleri
şehri eminleri bunaltmış durumda.

Bu durumda o başkanlar çareyi,
kendilerinden önceki başkanları halka
şikayette buluyor. Bunun için de yaygın
yöntem belediyenin borçlarını “kocamaaan”
bir tablo halinde belediye binasının en görünen
yerine asmak. Hatırlarsanız ilk uygulamayı
CHP’li Kiraz Belediye Başkanı Nasuh Coşkun
başlatmıştı. AK Partili Saliha Özçınar
Kutlu’dan kalan borçları sergilemişti.

Nasuh Başkanı, çiçek başkenti Bayındır’ın
yine CHP’li Başkanı Davut Sakarsu takip etti.
O da önceki gün astı listeyi. Listede AK Partili
önceki Başkan Uğur Demirezen’in 407 kusur
milyon borç bıraktığı yazıyordu. Liste hala
belediye binasının ön cephesinde boylu
boyunca duruyor. Gelen geçen Bayındırlı
vatandaş, bu tabloya bakıp bakıp
hayıflanıyordur. Peki AK Parti’den CHP’ye
geçen belediyelerde durum böyle de
CHP’deyken yine CHP’de kalan belediyelerde
durum farklı mı? Ne gezer. Onlardaki vaziyet
daha da vahim. Örnek mi, Konak Belediyesi.
Konak’ın çiçeği burnunda kadın Başkanı
Nilüfer Hanım’ın, meclis toplantısında çektiği
resti sağır sultan bile duydu. Maaşları gününde
ödeyemediği için mahcup duruma düştüğünü
açıklayan Sayın Mutlu, “Borçları listeleyip
asacağım” dedi ama şu ana kadar bir ses seda
yok. Aynı sorun CHP’li başkanların yönettiği
Karşıyaka, Çiğli, Bayraklı, Bornova, Buca ve
henüz bu konuda sesini yükseltmeyen
belediyeleri de zorda bırakıyor. Hatta, Sayın
Dr. Cemil Tugay’ın artık başkanı olduğu
Büyükşehir’de bile yaklaşan toplu sözleşmeler
ve aşırı istihdam bütçeleri allak bullak etmiş
durumda. Yasalarda belediyeler ancak
bütçelerinin yüzde 45’ini personel maaşlarına
harcayabilir” derken bu oranın yüzde 70’lere
kadar çıkmış olması “hizmet yapamama”
anlamını taşıyor.

Son noktayı da koyalım. Peki, koltuktaki
başkanlar bir yandan borçlarla boğuşup diğer
yandan hizmet yapabilmenin çarelerini
ararken, sözkonusu borçları yapanlardan “Bu
paralar ile ne yaptınız?” sorusunu
cevaplamaları istenmeyecek mi? İşte
madalyonun asıl diğer yüzü bu. Haksız mıyım? 

kazimerkmen@gmail.com

Özgür
Özel

Devlet
Bahçeli

Davut
Sakarsu

AK Partili önceki Başkan Uğur
Demirezen borç listesiyle ilgili Davut
Sakarsu’ya cevap verdi. Demirezen,
“Seçim döneminde her platformda
vergi borçlarını mitinglerde görsel ve
yazılı olarak gösterdim. Onlar
ellerinde belgeler olmasına rağmen
işgüzarlık yaptı. Müteahhitlere olan
borcun faturası daha belediyeye
gelmedi. Oyun grubu, mesir alanı
yeri, taziye evi projelerinin ihaleleri
yapıldı ancak bunların hak edilişleri,
faturaları muhasebeye gitmedi. Onlar
da bunu borç olarak gösteriyor.
Bunlar Bayındır için yapılmış ihaleler.
Bunları göstermek tamamen bir algı
yaratmak. Bu ‘çamur at izi kalsın’
mantığıyla yapılmış bir hareket.
Onlara da bu yakışırdı” dedi. 

“Ben ilçemi çok seviyorum ve
cevabını veremeyeceğiz hiçbir şey
yok” diyen Demirezen, “Niye 40 gün
beklediler de astılar? 40 günden beri
maaş ödeyemiyorlar. İkinci maaşların
zamanı geldi. Bu borçlar 1 martta yok
muydu? 1 ekimde yok muydu?
İrdelenmesi gereken bu. Bir şeyi
kamufle etmek amacıyla mı örtbas
etmek amacıyla mı yapılıyor bunlar?
Seçim döneminde ‘Allah’a çok şükür
ben o parayı bulurum’ dediğimde
bana ‘nereden bulacaksın o
parayı’ diyorlardı. Kendisi
de ‘bu borcu ödemek
bana nasip olacak’
diyordu. Sonuç olarak
bu bir seçim kazanan
Davut ağabeyim oldu o
günde tebrik ettim şimdi
de ediyorum”
ifadelerini
kullandı. 

CEVAP VERDİ

Uğur
Demirezen

ÖZELÖZEL
HABERHABER

YASEMİN
EKREN
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Menemen Belediyesi tarafından düzenlenen
14’üncü kez gerçekleştirilecek Emiralem Çilek
Festivali için geri sayım başladı. Menemen
Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, “Festivale
gelenler, unutamayacağı anlar yaşayacak.
Menemen’imizin bereketli topraklarından adeta
birbirinden güzel tarım ürünleri fışkırıyor.
Doğanın bize sunduğu bu muhteşem nimetler,
Türkiye’nin her yerine gönderildiği gibi farklı
ülkelere de ihraç ediliyor. Lezzeti dünya
tarafından kabul edilen çileğimizi, tam da merkezi
Emiralem’de birbirinden keyifli etkinliklerle
tatmak isteyen, çilekli farklı ürünleri de yerinde
görmek isteyen herkesi, 11-12 Mayıs tarihlerinde
Emiralem’e bekliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Binleri buluşturacak
festival yine yeniden

İtalya’nın İzmir Konsolosu Daniele Bianchi’yi
misafir eden İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, bu yıl 93’üncü kez
düzenlenecek İzmir Enternasyonal Fuarı’na
İtalya’yı “partner ülke” olarak davet etti.
Başkan Tugay, “Tarım, arkeoloji, tasarım ve
kültürel konularda ortak projeler
geliştirebiliriz. Akdeniz’in temizliği ve ekoloji
konusunda da birlikte çalışabiliriz” dedi.
Konsolos Daniele Bianchi de, “Bu konuda
İzmir’deki ticaret ve sanayi odamız, aynı
zamanda Dış Ticaret Bakanlığı’mız çatısı
altındaki Ticaret Ofisi’mize de bu davetinizi
ileteceğim. Onlardan da teknik bilgileri alıp
size ileteceğim” diye konuştu. (Haber Merkezi)

93. İEF için İtalya’ya
partner ülke teklifi

Pandemi ve depremde
artan karavan kullanımı
İzmir’de yeni bir sorunun
ortaya çıkmasına neden
oldu. Zaten otopark
sıkıntısı çeken İzmirliler bir
de karavancıların yanlış
park tercihleri nedeniyle
araçlarına hiç yer bulamaz
oldu. Mavişehir’deki tabloyu
Ege Telgraf’ın kent
gündemine taşımasının
ardından İzmir Büyükşehir
Belediyesi ekipleri hareket
geçmiş ve yol kenarlarına
bırakılan karavanların
kaldırılması için çalışma
başlatmıştı. Tüm bunlara
karşılık karavanı olan
vatandaşların kamp ve kışlama
(kış sezonunda karavanlarını
bıraktıkları park alanı) ihtiyacı hala
sürüyor. Kentin bu yeni sorununa
ilişkin konunun taraflarından bilgi
aldık. İzmir Kamp ve Karavan
Derneği Başkanı Erdal Altın, yaşanan
sorunun iki yönü olduğuna dikkati
çekti.

‘SÖZLER TUTULMADI’
Deprem felaketlerinin ardından

karavan kullanımının daha da artığına
vurgu yapan Başkan Altın, artan
karavan sayısının yeni park alanları
ihtiyacına sebep olduğunu söyledi.
Altın ayrıcı, eski İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tunç Soyer’in
kendilerine karavan parkları sözü
verdiğini ancak gelinen noktada bu
sözlerin tutulmadığını; İzmir’de var
olan karavan park alanlarının hem
fiyatının yüksek olması hem de
yönetimsel olarak sorunlu olması
sebebiyle tercih edilmediğini aktardı.
Altın, “Kimsenin kalkıp da Konak
Meydanı’nda bir karavan parkı
beklentisi yok. İzmir’in güneyinde,
kuzeyinde ve doğusunda atıl arazilere
kışlama anlamında bir alan
oluşturulabilir. Biz kamp yapacağımız
bir yer de istemiyoruz artık. Ama
belediyeler sadece para peşinde
olmaya başladı. Biz Büyükşehir’le çok
görüşme yaptık. Sadece Seferihisar

Belediyesi
bu konuda doğru bir iş yaptı. Foça’da
yer var ancak fiyat bakımından
düzeysizlik var. Çünkü kimine bin,
kimine de 500-600 TL deniyor.
Karavancılar da bunu duyduğu zaman
bir ciddiyetsizlik, saçmalık oldu. Orada

kapıya koydukları insanların biraz
daha düzeyli olmasında fayda var”
dedi.

‘YANLIŞ YAPIYORLAR’
Karavancıların da yaptığının yanlış

olduğunun altını çizen Altın, “Öyle
Karşıyaka’da, Bostanlı’da o şekilde
karavan park edilmez. İlla denize sıfır
olacak diye bir kaide yok. Gidin
karavanınızı arka taraflara bir yere

koyun. Sonra denizin kenarına geçip
oturun. Karavan kültürü başka bir şey.
Başkasını rahatsız etmemekten geçer.
Bunları biz de konuşuyoruz ama tabii
ki bizim ülkemizde zor bazı şeyler”
ifadelerini kullandı. Çözümün
başlangıcı olarak belediyelerin makul
fiyata hizmet vermesi gerektiğinin
altını çizen Altın, “Çünkü belediye o,
özel işletme değil” mesajını verdi.

Karavan sayısının artmasına
karşın sayı olarak tespit
edemediklerini, bu durumun
sebebinin de Türkiye’de karavan
sahibi olmanın çok kolay
olmasından kaynaklı olduğunu
belirten Altın, “Merdiven altı o
kadar çok karavan üretimi var ki…
Q1 belgesi dediğimiz O1 belgesi

dediğimiz belgesi olmayan, 750 kilo
altı karavanlar var. Gidip bakkaldan
alır gibi alıp kullanmaya başlıyorsunuz.
Onun kaydını nasıl yapacaksınız? Ne
kadar olduğunu nasıl tespit
edeceksiniz. Bakın dikkat edin bütün
karavanlara, hep 750 kilo altında olan

karavanlardır. Hiçbir belgesi olmayan
karavanlar. Devlette bir karşılığı yok,
kolay alınabilir ve o nedenle sayısı
artıyor. Karavancılığın tanımı bile
olmayan bir ülkede yaşıyoruz. Çünkü
karavan özel amaçlı bir taşıtsa, bugün
ben kendi özel aracıma 2 yılda bir
vizeye giriyorsam karavana her yıl
diyorlar. Karavanı kullanım süremiz
ne kadar, bir düşünmeleri lazım. O
kadar çok sorun var ki kimsenin

umurunda değil” dedi.Karavan
kullanımına ilişkin Avrupa’dan örnek
veren Altın, “Avrupa’da karavan
çöplüğü yok. Bugün moto karavan
yaptırmak isterseniz sıfır karavan alıp
yapamazsınız. Devlet o zaman sizden
ÖTV ve KDV alıyor. 5 yıldan düşük
modeli olacak. Sıfır karavan
yapmanıza müsaade etmeyen bir
zihniyet. O zaman hep eski karavan
kullanmanız gerekiyor. Yeni model
bir aracı karavan yapanı göremezsiniz.
Ama Avrupa’da çok farklı sistem.
Avrupa’da kamp alanları bile çok
faklı” diye konuştu. 

‘PARK DA DÜŞÜNÜLMELİ’
Kent merkezindeki park

alanlarında yaşanan karavan istilasını
daha önce Büyükşehir meclis
gündemine taşıyan ve bu sorunun
çözümü için önerge veren İzmir
Büyükşehir Belediyesi AK Parti
Meclis Üyesi Hüsnü Boztepe de “Bir
Sasalı’da bir de Bornova’da iki
karavan yeri var. Fakat burası paralı
olduğu için karavancılar gitmiyor.
Karavancı örneğin Buca’da,
Bayındır’da oturuyor ama karavanını
getirip Karşıyaka ya da Mavişehir’e
bırakıyor. Vatandaşın otopark alanına
bırakıyorlar ve buralarda karavanlar 8-
9 ay kalıyor. Karavanı olan vatandaş
ya kendi otoparklarına koyacak ya da
paralı olan alanlardaki yerlere
koyacak. Kimsenin gelip de başka bir
vatandaşın otoparkını işgal etmeye
hakkı yok. Ben karavan aldım, getirip
denizin dibine koyayım. Karşıyaka
Balıkçı Barınağı karavan dolu. Ev
kiraları çok pahalı diye ben sizin gelip
balkonunuza yerleşiyorum. Bu böyle
bir şey. Karavan almadan önce
bakacak ben bunu nereye
bırakacağım. Ben bunu getirip sizin
otoparkınıza bırakırsam siz onay verir
misiniz? Hayır! Karavan yerleri de var.
Olan yerler boş. Buralar paralı olduğu
için boş. Bu arkadaşlar gelip kolay yer
olarak deniz kenarına bırakıyor.
Bazıları gecelik kiraya veriyor. Her
taraf karavan. Herkes şikayetçi. Ben
de karavan almak istiyorum. Ama
benim bırakacak yerim yok” dedi. 
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Tabiplerde yeni
yönetim tamam
İzmir Tabip Odası 2024-2026 Dönemi
Yönetim Kurulu’nun ilk toplantısında
görev dağılımı şu şekilde belirlendi:
Yönetim Kurulu Başkanı Prof. Dr.
Mehmet Ceyhun Özyurt, genel
sekreter Dr. Nuri Seha Yüksel,
veznedar üye Uzm. Dr. Şükriye Kaplan
Uzunoğlu, muhasip üye Uzm. Dr. F.
Yüce Ayhan, Yönetim Kurulu üyeleri
Prof. Dr. Gül Ergör, Prof. Dr. Dilek
Yeşim Metin, Uzm. Dr. İnan Mutlu.
(Haber Merkezi)

Uluslararasılaşma
hamlesine destek
Özbekistan Devlet Sanat ve Kültür
Enstitüsü’nden gelen heyet Ege
Üniversitesi İletişim Fakültesi’ni ziyaret
etti. Ziyarette her iki kurum arasında
bilimsel ikili iş birliklerini geliştirmek
üzere çalışmalar gerçekleştirilecek. Ege
Üniversitesi İletişim Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Bilgehan Gültekin, “Rektörümüz
Prof. Dr. Necdet Budak öncülüğünde Ege
Üniversitesi tarafından başlatılan
uluslararasılaşma hamlesine biz de
İletişim Fakültesi olarak gönülden destek
veriyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Çınarlar çaldı
Başkan söyledi
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık,
hizmet veren Ata Evi Sağlıklı Yaş Alma
Merkezi’ne konuk oldu. Türkü
dinletisine katılan Başkan Ünal Işık,
üyelerin seslendirdikleri türkülere
eşlik etti. Başkan Işık, üyelerin çaldığı
sazlar eşliğinde Kağızman’a
Ismarladım Nar Gele türküsünü
söyledi. Türkü dinletisinde, sevilen
türküleri hem çalan hem de
seslendiren Ata Evi üyeleri, Başkan
Işık’la birlikte keyifli anlar yaşadı.
(Haber Merkezi)
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Pandemi ve deprem sonrası
karavana talep arttı. Arttı
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için park alanlarının
yetersizliği, zaten otopark
sorunu yaşayan İzmirliler’in
sıkıntısını katmerledi
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DİDAR
DEMİRCİ

Erdal Altın Hüsnü Boztepe

Karavan bilmecesi 
acil çözüm bekliyor
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BAŞKAN MUTLU, TÜLAY AKTAŞ GÖNÜLLÜ KURULUŞLAR GÜÇ BİRLİĞİ TOPLANTISINDA KONUŞTU

Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, İzmir Kent
Konseyi’nde düzenlenen Tülay
Aktaş Gönüllü Kuruluşlar Güç
Birliği toplantısına konuşmacı
olarak katıldı. Homeros
Salonundaki toplantıya Başkan
Mutlu’nun yanı sıra ev sahibi
İzmir Kent Konseyi Başkanı
Nilay Kökkılınç, Tülay Aktaş
İzmir Gönüllü Kuruluşlar Güç
Birliği Dönem Sözcüsü Fatma
Dayıoğlu, İzmir Kadın
Kuruluşları Birliği Başkanı
Gülsen Özkan ile gönüllü
kuruluşların başkan ve
temsilcileri yer aldı. İlginin yoğun
olduğu etkinliğe Karabağlar
Belediye Başkanı Helil Kınay da
konuşmacı olarak katıldı. Yaptığı
konuşmada önümüzdeki beş yıl
boyunca Konak’ta somut işlere
imza atacaklarını dile getiren
Başkan Mutlu, ilk etapta büyük
ihaleler gerektirmeyen küçük
dokunuşlarla, ileride büyük ve
somut sonuçlar alacaklarını ifade
etti. Başkan Mutlu, sözlerini
şöyle sürdürdü: “Somut işler
anlatıyorum çünkü ben Konak’a
5 yılda somut iş yapmaya geldim.
Dolayısıyla iş yapma zamanı,
diyerek yola çıktık. Tabii bu iş
yapmada birliktelik çok önemli.
Değişen Büyükşehir yasasıyla ilçe
belediyeleri müdürlük gibi tarif

edilir oldu yasada. Bu da sizin
bütçe olarak elinizi kolunuzu
bağlıyor. Ama bu bir mazeret
değil. Seçim çalışmasına
hazırlanırken Genel
Merkezimizde yaptığım sunumun
başlığını ‘Mazereti Olmayan Kent
Konak’ diye koymuştum.”

Başkan Mutlu, kadınların
sesinin daha çok çıkacağı bir
dönem olacağını belirtti ve şöyle
devam etti: “Konak nüfusunun
yüzde elli biri kadın. Bir de kadın
belediye başkanı olunca, bu
dönem kadınların sesinin daha gür
çıktığı, daha görünür olduğu bir
Konak hedefledik. Bunun için de
işe özellikle dezavantajlı

bölgelerden başlıyoruz. Kreş
sorununun çözülmesi, özellikle
yaşlıların ve engellilerin yükünün
azaltılması, evde bakım hizmetleri
üzerinde çalıştığımız konular.
Konak’ta hiç kreş yok, oyun
odaları var. Uygun binalarımızı
araştırarak kreş olması için
görüşmelere başladık. Çocukların
emin ellerde ve daha ekonomik
şartlarda okul öncesi eğitim alması
önemli. Annelerin de rahatça iş
hayatına, sosyal hayata
katılabilmesini sağlayacak.
Emekliler için Abacıoğlu
Han’daki yerimizde çaylarını,
kahvelerini daha ekonomik
alabilecekleri, sosyalleşebilecekleri

bir mekan hazırlayacağız. Gençlik
Merkezi için de çalışmalarımız
devam ediyor.”

Başkan Mutlu, Konak’ta tarih
koruyan ve tanıtan projeleri
olduğu da belirtti ve “Biz aslında
müthiş bir tarihi üzerinde
yaşıyoruz. Kadifekale, Agora,
Kemeraltı, Kordon Boyu hepsi
Konak sınırlarında. Konak’ın tüm
bu zenginliklerine sahip çıkıp
bunları hem ulusal hem
uluslararası arenaya sunabilmesi ve
bunları tekrar gündeme
getirebilmesi gerekiyor. Bir yandan
bu çalışmaları yürütmek için
görüşmelerimiz devam ediyor” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, mesaisine
günün ilk ışıklarıyla başlıyor. Her gün güneşin
doğuşuyla birlikte sokaklara çıkan Başkan Eşki,
mahallelerdeki yerinde tespit çalışmalarını
tamamladıktan sonra belediye hizmet binasındaki
makamına geçiyor. Başkan Eşki, “Her gün sabah saat
05.00’te bir mahallemizde muhtarımızla buluşup,
yatırım, düzenleme ve tamirat gerektiren yerlere
gidiyoruz. Sabah uyanır uyanmaz, gündemimize
başka hiçbir konu girmeden, o gün gittiğimiz
mahallenin sorunlarına odaklanıyoruz. En az iki saat
boyunca sadece gittiğimiz mahallenin çözülmesi
gereken işleriyle ilgileniyoruz. O saatlerde sokakların
sakin olması da işimize odaklanmamıza katkıda
bulunuyor” dedi. (Haber Merkezi)

BORNOVA’DA MESAİ 
gün doğarken başlıyor

“Konak’a 5 yılda somut 
işler yapmaya geldim” 

10. Uluslararası Urla
Enginar Festivali üç günlük
bir lezzet şöleni ve karnaval
havasıyla son buldu. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Urla
Belediyesi, Ekonomi
Üniversitesi, Urla Ziraat
Odası, Urla Esnaf ve
Sanatkarlar Odası ve Urla
Kent Konseyi işbirliğiyle
Urla’nın ekonomisine can
suyu sağlamak ve tarım
alanlarını arttırmak amacıyla
düzenlenen festival;
üreticisinden, esnafına,
çocuğundan yaşlısına
herkesin yüzünü güldürdü.
Günler öncesinden otel ve
uçak rezervasyonlarının

yapıldığı Urla’da 3 gün
boyunca adeta insan seli
yaşandı. Urla’ya festival
boyunca binlerce araç girişi
oldu. Türkiye’nin dört bir
tarafından turların
düzenlendiği festivalde yüz
binlerce kişi akın akın Urla’yı
ziyaret etti. Enginarın
hikayesini yeniden daha güçlü
ve daha lezzetli yazmanın
heyecanını yaşadıklarını
belirten Urla Belediye
Başkanı Yüksek Mimar
Selçuk Balkan, “Urla, marka
lezzetlerle üretimin yaşandığı
ve insanların sokaklarında
mutlu dolaştığı bir kent
olacak” dedi. (Haber Merkezi)

Enginarın kalbi Urla’da 
attı, üreticinin yüzü güldü

İzmir’in nüfus yoğunluğu
açısından en büyük ilçesi Buca’da,
vatandaşların uygun fiyatla sağlıklı
gıdaya ulaşabilmesi için açılan
Belediye Lokantası’nda tek fiyat
uygulaması başladı. Daha önce
öğrencilere yüzde 50 indirimli
olarak 45 liradan satışa sunulan
menüden artık herkes
yararlanabilecek. Ülkenin içinde
bulunduğu ekonomik koşullar
yüzünden birçok kişinin büyük
sıkıntı yaşadığını ifade eden Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Böylesi zor bir dönemde Buca’da
sosyal dayanışmayı artırarak, daha
fazla vatandaşımıza destek olmak
istiyoruz. Lokantamız üniversiteye,
hastaneye ve iş yerlerine yakın

olması nedeni ile kurulduğu
günden bu yana çok tercih ediliyor.
‘Nasıl daha fazla fayda
sağlayabiliriz?’ diye düşündük. Bu
nedenle fiyatlarımızda bir değişime
gittik. Buca’mıza hayırlı olsun” diye
konuştu. Uğur Mumcu
Caddesi'ndeki Belediye Lokantası
açıldığı günden bugüne 40 bin
kişiye hizmet verdi. Hafta içi her
gün 11.30 ila 15.00 saatleri
arasında açık olan lokantanın
menüleri büyük bir titizlikle
hazırlanırken, Bucalılar, “Güvenilir
gıdaya bu fiyata ulaşabildiğimiz için
çok mutluyuz. Buca Belediyesi’ne
bir kez daha bu hizmetinden dolayı
teşekkür ediyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Buca’da sosyal dayanışmayı
pekiştiren anlamlı hizmet
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Aydın’da efelerin
DAYANIŞMASI

“Tarım Manisa’nın
olmazsa olmazı”

Manisa Şehzadeler Ziraat Odası
Başkanı Hüseyin Altındağ ve yönetim
kurulu üyeleri, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’e tebrik
ziyareti gerçekleştirdi. Ziyarette konuşan
Başkan Zeyrek, “Tarım, şehrimizde
olmazsa olmaz. Üreticilerimizin,
çiftçilerimizin sorunlarını siz de çok iyi
biliyorsunuz. Yılda bir kere 250 liralık
kelter vermek, seçim döneminde makine
vermek, maalesef üreticiye destek değil.
Üreticiye destek için altyapı
çalışmalarına başladık. Onunla birlikte
17 ilçede Gediz Tarımı Geliştirme
Merkezi diye bir merkez kuracağız.
Ziraat mühendislerimiz ücretsiz toprak
analizleri yapacak. Erken uyarı sistemi
çiftçileri uyaracak. Kimsenin
mahsulünün toprakta kalmaması
gerekiyor, benim en büyük hayalim bu”
dedi. (İHA)

Muğla’da 10 yıllık
sorun hallediliyor

Türkiye’nin en önemli turizm
merkezlerinden Muğla’nın Marmaris
ilçesine bağlı Bozburun
Yarımadası’nda başlatılan çalışmalar
çerçevesinde Marmaris Atatürk
Barajı’ndan Turunç, Bozburun,
Selimiye, Söğüt, Bayır, Osmaniye ve
Taşlıca Mahallelerine içme suyu
sağlanacak. Projede 53 kilometre
içme suyu hattı ile birlikte 3 terfi
merkezi, 2 içme suyu dağıtım deposu,
bir terfi deposu, 8 maslak, elektrik
nakil hattı ve mekanik iyileştirmeler
yapılacak. Ekipler çalışmalarına
Selimiye- Söğüt mahallelerinde
devam ediyor. (İHA)

Ömer 
Eşki

Seferihisar Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, Ürkmez ve Doğanbey
sahil şeridinde temizlik çalışması yaptı. Zabıta ve
turizm jandarma ekipleri ile beraber 20 kişilik
temizlik personeli, sahil boyunca 2 kepçe, 2 kamyon,
1 sahil temizleme makinesi,1 sahil tırmık makinesi
ile çalışma yürüttü. Temizlik ile beraber eski
aydınlatma lambalarının bakımları, boyaları
yapılırken, yeni oturma bankları yerleştirildi.
Sahildeki karavan, tekne ve sahipsiz şemsiyeler
belediye personelleri tarafından toplandı. Kış ayları
boyunca Ürkmez ve Doğanbey plajlarını kaplayan
yabancı otlar ve deniz samanları temizlenirken, kum
eksilmesi yaşanan bölgelere takviyeler yapıldı.
(Haber Merkezi)

Sakinşehir’de sahiller
yaz sezonuna hazır

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, 31 Mart yerel
seçimlerinde Germencik Belediye
Başkanı seçilen Burak Zencirci’ye hayırlı
olsun ziyaretinde bulundu.Germencik
Belediye Başkanı Burak Zencirci’nin her
zaman yanında olduklarını vurgulayan
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, “Başkanımıza hayırlı
olsun ziyaretine geldik. Büyükşehir
belediyesi olarak her zaman
başkanımızın yanındayız, arkasındayız.
Önümüzdeki süreçte belediye meclis
üyelerimizle beraber çok güzel hizmetler
yapacağız. Şimdiden hayırlı olsun
diyoruz” ifadelerini kullandı. (İHA)
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31 Mart Mahalli İdareler
Seçimlerinde İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı seçilen Dr.
Cemil Tugay’a ziyaretler
sürüyor. Tugay’ın bu defaki
konukları Ege Bölgesi İzmir
Yörük Türkmen Federasyonu
Başkanı Ramazan Dumanlı ile
federasyon üyeleri oldu.
Geleneksel kıyafetleri ile
katıldıkları buluşmada renkli
görüntüler oluşturan Yörükler,
Başkan Tugay'ı 11-12 Mayıs'ta
yapılacak Emiralem Çilek
Festivali'nde görmekten mutlu
olacaklarını dile getirdi.

Ege Bölgesi İzmir Yörük
Türkmen Federasyonu Başkanı
Ramazan Dumanlı ile federasyona
bağlı derneklerin başkanları ve
üyeleri, İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay'ı ziyaret
etti. Geleneksel kıyafetleriyle
ziyarete katılan Yörükler, Başkan
Tugay için dağdan özel olarak
topladıkları kekikler ile kiraz ve çilek
getirdi. Tugay'ı sevdiklerini dile
getiren Yörükler, üzerinde “Dr.
Cemil Tugay” yazılı poşuyu da
hediye etti. Tugay, “Ziyaretinizden
dolayı çok mutlu oldum. Sizleri
seviyorum. Size saygım sonsuz” dedi.

Federasyon üyeleri, 11-12 Mayıs
tarihleri arasında yapılacak

Menemen Emiralem Çilek
Festivali'nde Başkan Cemil Tugay'ı
görmekten mutlu olacaklarını
söyledi. Festivalin ev sahibi
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan'ı da ziyaret etmeyi
planladığını belirten Tugay, “Biz
farklı partideniz ancak hepimiz
halkımıza hizmet ediyoruz. Hangi
partiden olursak olalım, hepimiz
birlikte çalışacağız. Güzel işler
yapacağız. Anıtkabir ziyaretinde bize
katılması beni mutlu etti. Sağ olsun.
Olması gereken bu. Bizim de
yapmamız gereken hep beraber
çalışmak. Seçim bitti, hizmet
süresince hep birlikte çaba
göstermeliyiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Ege Bölgesi İzmir Yörük Türkmen Federasyonu Başkanı Ramazan Dumanlı ile
federasyona bağlı derneklerin başkanları ve üyeleri “Hayırlı olsun!” a geldi

68 kuşağının gençlik liderlerinden Deniz Gezmiş,
Yusuf Aslan ve Hüseyin İnan idam edilişlerinin 52. yıl
dönümünde Çiğli’de bulunan Üç Fidan Anıtı’nda
düzenlenen törenle anıldı. CHP Çiğli İlçe Başkanlığı’nın
düzenlediği törene Çiğli Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız, Cumhuriyet Halk Partisi Çiğli İlçe Başkanı Erkan
Akar ve yönetimi, CHP kadın ve gençlik kolları, belediye
meclis üyeleri ile çok sayıda vatandaş katıldı. Ataşehir
Mahallesi’nde bulunan anıt önünde toplanan Çiğlili
vatandaşlar, Üç Fidan Anıtı’na karanfil bıraktı. Törende,
Deniz Gezmiş ve arkadaşlarının idam edilmeden önce
ailelerine gönderdiği mektuplar okunurken duygusal
anlar yaşandı. Türkiye’nin bağımsızlık mücadelesinin
önemli isimlerinden Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan ve
Yusuf Aslan için söylenen şarkılar ile tören son buldu. Öte
yandan Başkan Yıldız, vatandaşlar ile beraber tüm
şarkılara eşlik etti. Başkan Onur Emrah Yıldız, “6 Mayıs,
sadece üç fidanın katledildiği bir gün değil, aynı zamanda

bu ülkede faşizmi tetikleyenlerin, halkların kardeşliğinden
huzursuz olanların, düşmanlıktan beslenenlerin,
anayasayı tanımayanların ve tarikatların önünü açanların
bir hesaplaşmasıydı. Üç genç, bu yaşananların bedelini
ödedi ama bizler hiçbir zaman ne Deniz Gezmiş’i ne
Hüseyin İnan’ı ne de Yusuf Aslan’ı unutmayacağız.
Denizlerin izinden gelen, Taylan Özgür’e, Sinan Cemgil’e
ve onların avukatları Halit Çelenk’e de buradan selam
olsun. Bu kadroları yok edemezler. Bizler var olduğumuz
sürece bu yola ve harekete inanmış bu yolun neferleri
olarak her zaman devrimci büyüklerimizin arkasında
olacağız. Onların devrimci hareketleri önünde saygı ile
eğiliyorum. Onlar mücadelenin neferleriydi, 24-25
yaşında; halkların kardeşliği ve tam bağımsız bir Türkiye
için hayatlarını feda ettiler. Bu mücadele bitmedi, bu
mücadele biz var olduğumuz sürece devam edecek. Size
Çiğli Belediye Başkanı olarak söz veriyorum” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Bornova
Belediye Başkanı
Ömer Eşki
seçimden önce söz
verdiği gibi ilk
toplu iş
sözleşmesini
Belediye İş
Sendikası ile yaptı.
Kadrolu işçileri
kapsayan sözleşmeye, Belediye İş
Sendikası’nın efsane Genel Başkanı
Nihat Yurdakul’un da katıldığı törende
atan imza atan Başkan Eşki, “Güçlü
Bornova hedefimiz doğrultusunda
işçisinden memuruna tüm mesai
arkadaşlarımızla birlikte var gücümüzle
çalışacağız” dedi. Eşki Belediye İş
Sendikası’nın Konak’ın Basmane
semtinde bulunan binasında düzenlenen
törende, hazırlanan sözleşmeye Belediye
İş Sendikası Genel Başkanı Nihat
Yurdakul ve 6 Nolu Şube Başkanı Yılmaz
Akan ile birlikte imza attı. Seçim öncesi
ilk toplu iş sözleşmesini Belediye İş
Sendikası ile sendika binasında

yapacağının sözünü verdiğini hatırlatan
Başkan Eşki, “İlk sözleşmeyi Belediye İş
Sendikası ile sendika binasında
imzalayacağıma dair söz vermeştim.
Herkesin memnun olduğu bir sözleşmeye
imza atmak benim için büyük mutluluk.
Daha güçlü Bornova hedefimiz
doğrultusunda işçisinden memuruna tüm
mesai arkadaşlarımızla birlikte var
gücümüzle çalışacağız” diye konuştu.
Yapılan toplu iş sözleşmesine göre
Bornova Belediyesi’nde kadrolu işçilerin
taban ve tavan maaşı; yeni başlayan bir
işçi için günlük brüt en düşük 1047, en
yüksek 1180, kıdemli işçiler içinse en
düşük 1107, en yüksek 1240 TL oldu. 
(Haber Merkezi)
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Bayraklı'nın 24 mahallesini gezerek sorunları yerinde
çözmek  için çalışmalarına hız veren Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, Osmangazi ve Emek Mahallelerinde
esnaf ve ilçe sakinleri ile bir araya geldi. İlk olarak
Osmangazi Mahalle Muhtarı Muharem Taştan'ı ziyaret eden
Başkan Önal, Muhtar Taştan ile birlikte esnaf turu yaptı.
Başkan Önal'ın bir sonraki durağı ise Emek Mahallesi oldu.
Muhtar Habib Obay ile birlikte sokak sokak gezen Önal,
şikayet, talep ve önerileri dinledi, kısa vadede imkanlar
dahilinde yapılabilecek temel işlerle ilgili kalıcı çözümler
üreteceklerini söyledi. Başkan Önal, "Bayraklı'nın tüm
mahallelerini sokak sokak gezip sorunlarını yerinde görüp
çalışmalarımızı bu yönde ilerleteceğiz. Mahalle sakinlerimizi
ve esnafımızı dinleyip onların istek ve taleplerini dikkate
alacağız. Bayraklı'nın her noktası bizim için değerli. Her
mahallemize adil ve eşit hizmet götüreceğiz” dedi.

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Sağlık
yoksa,
hiçbir şey
yok!

Yaşamımızda, kaybetmedikçe değerini
bilemediğimiz, anlayamadığımız
değerler vardır.

Bu değerler yaşamımızın her alanında
olabilir.

Mesela özgürlük özgür olmak bir insan
için vazgeçilmezdir.

Bir vatanının olması, istiklalinin olması,
inanç özgürlüğünün olması insanların temel
taşlarıdır.

Aile gibi, doğa gibi çevresel kavramlar,
mal mülk gibi elle tutulur gözle görülür
kavramların da, insan hayatında önemli yeri
vardır.

Tüm bunların olabilmesi için ise, bir
insanın olmazsa olmazı hiç kuşkusuz sağlıktır.

Eğer sağlıklı bir birey değilseniz, bu
kavramların hemen hepsinden mahrum
kalabilirsiniz. Ya da bu kavramların sizin için
bir önemi kalmayabilir.

Son zamanlarda çevremizdeki pek çok
dostumuzdan, komşumuzdan,
arkadaşlarımızdan çok sık duyduğumuz
konulardan bir tanesi de sağlık problemleri.

Sağlık ile ilgili olan her konu kişiyi ve
çevresini derinden etkiler.

En küçük bir sağlık probleminde bir
soğuk algınlığına bağlı yaşadığımız gripte, ya
da üşütme probleminde bile yaşadığınız
sağlık sorunlarını düşünsek sanki o süreçte
dünyanız kararıyor.

Hayattan lezzet almıyorsunuz. Eyvah
öldüm der gibi acı çekiyorsunuz. Bir kere
sağlığını kaybettin mi toparlamak kolay
olmuyor. Sağlık sorunu yaşayan
yakınlarınızdan canınızdan bir parçaysa, onu
kaybetme korkusu ve sağlığını geri
kazandıramama korkusu varsa, yaşanan
acının tarifini yapmak kolay değil. 

Mesela; çok bulaşıcı ve ölümcül bir
hastalığa yakalandığınızda ailenizi
göremeyebilirsiniz. Çocuklarınıza
sarılamayabilirsiniz. Dostlarınızla
arkadaşlarınızla bir arada olamayabilirsiniz.

Geçtiğimiz yıllarda pandemi döneminde
pek çok insan bu korkuyu yaşadı.

Bir birey sağlıklı değilse, yatağa bağımlı
yaşıyorsa, bilinci açık ve sadece gözleri ile
iletişim kurabiliyorsa, doğal ihtiyacını
gidermek için bile bir başka kişinin yardımına
muhtaç bir birey ise, o kişiye sorsan desen ki;
dünyanın tüm varlıkları senin. Ne işine yarar?

Hiç unutmayız ülkemizin en zengin iş
adamlarından rahmetli Sakıp Sabancı'ya
televizyonda sormuşlardı; "Rahatsızlığı olan
çocuğunuzun sağlığına kavuşması için ne
yapardınız, ne verirdiniz?" Rahmetli Sakıp
Sabancı; "Hiç düşünmeden hayatım dâhil her
şeyimi veririm. Ama çaresi yok işte" demişti.

Hep söyleriz ya, her şeyin başı sağlık. 
Aynen öyle. Her şeyin başı sağlık. 
Çok paran olabilir, her şeye sahip

olabilirsin.
Ancak bazı şeyler vardır ki, karşılığı para

değildir.
Parayla bilgi alabilsin, bilgelik alamazsın. 
Gösteriş alabilirsin, ama güzellik

alamazsın.
Eğlence alabilirsin, ama neşe alamazsın.
Tanıdık alabilirsin, ama gerçek dost

alamazsın.
Hizmetçi alabilirsin, ama sadakat

alamazsın.
Para ile her şeyin kabuğunu alır; Hiçbir

şeyin çekirdeğini alamazsın! 
Derler ya aynen öyle.
Parayla her türlü yiyeceği, içeceği satın

alabilirsin, ama yiyemezsin. Lezzeti satın
alamazsın. İştahı satın alamazsın. Sağlıklı
değilsen, sağlık problemlerin varsa yediğin
içtiğin en lezzetli yiyecekler bile sana zehir
olabilir.

Önce sağlık. Sağlıklı isek mutlu, huzurlu,
sağlıklı yaşarız. Sağlığımızı, sevdiklerimizi
kaybetmeyelim.

ahmetdogruyol35@gmail.com

“Üç Fidan” Çiğli’de unutulmadı…

Bornova’da ilk TİS 
kadrolu işçiler için 

“Her mahallemize adil 
ve eşit hizmet gidecek”

Torbalı Belediyesi, Torbalı’nın 60
mahallesini kapsayan ve halkın sesine
kulak veren ‘Halk Buluşmalarını’
başlatarak mahallelerle doğrudan
iletişim kurmayı amaçlıyor. Belediye
Başkanı Övünç Demir'in liderliğinde
yürütülen bu inisiyatif, mahallelerdeki
sorunların çözümüne yönelik katılımcı
bir yaklaşım sunacak. Bu kapsamda
dün Kaplancık ve Özbey’de köy
meydanlarında vatandaşın taleplerini
not alan Demir, buluşmanın sonunda

en öncelikli talepleri oylayarak jet hızıyla çözüm sözü verdi. Öte yandan ziyaretlerde Demir’e
ayrıca, internet, kanalizasyon, ulaşım, mezarlık gibi Torbalı Belediyesi’nin yetkisinde olmayan
talepler de iletildi. Başkan Demir, bu konularda çözüm yetkisinin kendilerinde olmadığını dile
getirerek, ancak bu sorunlar için ilgili kurumlarla görüşmeler gerçekleştireceğini ifade etti.

Başkan Demir, halk 
buluşmalarına başladı
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Yörüklerden Tugay’a 
ÇOK RENKLİ ZİYARET

Cemil
Tugay
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Turizm sektörü iklim değişikliği
kaynaklı risklere hazırlanmalı

Küresel ekonomiden daha hızlı büyüyen ve
giderek daha yüksek salımlı seyahatlere
odaklanan turizm sektörü, aynı zamanda iklim
değişikliği kaynaklı riskler karşısında oldukça
kırılgan. COP28’de yayınlanan Turizm ve İklim
Değişikliği Durum Değerlendirmesi Raporu’na
göre kayak turizmi, kıyı turizmi ve bazı doğa
temelli turizm türleri risk altında. İklim krizi ve
turizm ilişkisini dünya çapında değerlendiren ilk
kapsamlı çalışma olan Turizm ve İklim
Değişikliği Durum Değerlendirmesi Raporu,
uzmanları arasında bulunduğum Turizm İklim
Değişikliği Paneli (TPCC) tarafından COP28
İklim Konferansı sırasında yayımlandı. Rapor,
günümüzde, doğrudan ve dolaylı olarak, küresel
salımların yaklaşık yüzde 8 ila 10’una neden olan
turizm sektörünün, aynı zamanda iklim krizi
karşısında ne denli kırılgan olduğunu ortaya
koyuyor. Artan iklim tehditlerinin, turizm
ekonomisi ve iklim kırılganlığı nispeten yüksek
olan Türkiye dahil birçok ülkede, turizme darbe
vurması bekleniyor. Alçak rakımlarda kayak
turizmi, aşınabilir kıyı şeritlerinde plaj turizmi ve
bazı doğa temelli turizm türleri, iklim tehditleri
artarken uyum önlemlerinin yetersiz olması
nedeniyle, sürdürülemeyecek. Önümüzdeki
süreçte, bir yandan turizm sektörünün iklim krizi
karşısındaki kırılganlıklarını tespit edip gerekli
önlemleri almak, bir yandan da turizm
politikalarını iklim değişikliği çerçeveleriyle
entegre ederek seragazı salımlarını azaltmak
gerekiyor.

RİSKLİ SICAKLIK
Turizmi olumsuz etkilemesi beklenen en

önemli unsurlar arasında aşırı sıcaklar ve artan
yangınlar bulunuyor. Dünyanın en turistik 100
şehrinde riskli derecede sıcak günler, 1950’lerden
bu yana neredeyse yüzde 20 arttı; 2050lere kadar
ise yüzde 13 ila 18 daha artması bekleniyor.

Bu durum, uluslararası seyahat eden turistler
için ciddi sağlık riskleri doğuruyor. Turistler, hem
alışık olmadıkları bir sıcaklığa vardıkları hem de
sıcaklık uyarılarına erişmekte güçlük
yaşayabildikleri için, sıcaklığa bağlı hastalıklar
konusunda daha kırılganlar.

Orta (RCP4.5) ve yüksek (RCP8.5) salım
senaryolarına göre Türkiye’de yangın riski
(Kaynak: https://climate.copernicus.eu/fire-
weather-index)

Yangınlar ise özellikle Avrupa’nın Akdeniz
kıyılarında yükselişte. Yangınların yalnızca
Portekiz turizm sektörüne maliyetinin 2030
yılında 35 ile 63 milyon euroya ulaşacağı, 2050
yılında ise dört kat artacağı hesaplanıyor.

Yine TPCC’nin de yararlandığı Copernicus
Turizm İklim Değişikliği Servisi Yangın Hava
İndeksi uygulamasına yakından baktığımızda,
yakın ve orta vadelerde Türkiye’nin Ege ve
Akdeniz kıyılarında Haziran-Eylül döneminde
yangın tehlikesinin hem iyimser hem de kötümser
senaryolarda “yüksek” ya da “çok yüksek”
seviyelerinde kaldığını görüyoruz.

UNESCO DÜNYA MİRASLARI 
İklim değişikliği nedeniyle deniz suyu

seviyelerinde yaşanacak artış, özellikle kıyı
turizmi açısından ciddi bir tehlike. Buna rağmen
hangi bölgelerin ne ölçüde risk
altında olacağına dair
araştırmalar, henüz yeterli
seviyede değil. Ancak rapordaki
bulgular gösteriyor ki su
seviyelerindeki yükselme, hem
havalimanları gibi turizm
altyapılarını hem de UNESCO
Dünya Mirası Listesi’ndeki
birçok bölgeyi tehdit edecek.
Dünya Mirası Listesi’ndeki
birçok yapı, deniz kıyısında yer
alıyor. Listedeki 340 alanın
analizi, bunların yarısından
fazlasının yüzyıl sonunda kısmen
veya tamamen sular altında
kalma riski bulunduğunu ortaya
koyuyor. Örneğin Tayland’daki meşhur
Ayutthaya Antik Kenti, bu yüzyıl içinde tamamen
sular altında kalabilir. Çalışmaya göre,
Türkiye’deki kıyısal miras alanlarının ise yüzde
10’a kadar batma tehlikesi altında olduğu
söylenebilir.

Uzmanlık alanım olan kayak turizmi, alçak
rakımlı bölgelerdeki ısınma ve kar yağışındaki
azalmadan olumsuz etkileniyor; ileri seviyelerde
karlama yapılan bölgelerde dahi kayak sezonu
kısalıyor. Raporda, doğal kar eksikliğini telafi
etmek için karlama temelli uyum çabasının
küresel çapta hızla yayılmasının yanı sıra, yüksek
su ve enerji tüketimi nedeniyle sürdürülebilirliği
konusunda ortaya çıkan tartışmaları da ele aldık.

Raporun bulgularına göre, 2050 yılında
küresel ısınmanın kaç derece gerçekleşeceğine
bağlı olarak, kayak sezonundaki ortalama

kısalma yüzde 15 ile 22 arasında değişecek. Bu
azalma, yüzyıl sonuna doğru giderek daha
dramatik bir hal alabilir: Kayak sezonunun 2080
yılında bugüne kıyasla yüzde 20 ile 42 daha kısa
olacağı tahmin ediliyor.

Sezondaki kısalmanın sebep olacağı maddi
kayıpları sınırlandırmak için karlama
uygulamalarının giderek daha fazla öne çıkacağı
söylenebilir. Bugün dünyadaki  altı bine yakın
kayak alanının üçte birinde karlama yapılıyor.

İklim değişikliğinin kar
sezonu üzerindeki olumsuz
etkisi arttıkça, bu tekniğin de
yayılması bekleniyor. 2030
sonlarına kadar yüzde 34-37
büyüyeceği tahmin edilen
karlamanın, 2080’lerde ise
yüzde 115-158 daha büyük
olacağı öngörülüyor. Ancak
bu sektörün ar-ge yatırımları
yaparak daha sürdürülebilir
hale gelmeye ihtiyacı var.
Nitekim raporda da, bu tür
bir uyum çabasının
zorluğunun aynı zamanda bir
karbon ayak izi meselesi

olduğunu göstererek sorunun karmaşıklığına
dikkat çektik. Araştırmalar gösteriyor ki, kar
yapmadığımız takdirde turistler, kar güvenirliği
daha yüksek destinasyonlara yönelerek daha
uzun yolculuklar yapabiliyor, dolayısıyla daha
yüksek salımlar gerçekleştirebiliyor.

YOKSULLAR
Turizm salımlarının eşit olmayan dağılımı ve

iklim tehlikelerinin potansiyel etkileri, iklim
adaleti açısından da önemli sonuçlar doğuruyor.
Düşük gelirli ülkelerde iklim ve turizm riskleri,
yoksulluk ve kamu sektörü borcu gibi diğer
birçok faktörle örtüşüyor ve iklime dirençli
politikalar ve iklim finansmanı gerektiriyor.
Turizm  ve özellikle uzun mesafe, uluslararası
seyahatler  lüks bir ürün. Bu konuda yapılan
çalışmalar, dünya nüfusunun yüzde 90’ının her
sene uçağa binmediğini gösteriyor. Öte yandan,

sık uçuş yapan kişilerin yüzde 10’u, ticari havacılık
salımlarının yarısından sorumlu. Bu uçuşlar da
büyük ölçüde Avrupa, Kuzey Amerika ve Asya-
Pasifik bölgeleri arasında gerçekleşiyor.

Ülkelere göre kişi başı salımlara baktığımızda,
bu durum daha da görünür hale geliyor. Uçuş
kaynaklı salımlarım küresel ortalaması, kişi başı
103kg CO2 seviyesindeyken, bazı ülkelerde bu
miktar çok daha yüksek: Örneğin Birleşik Arap
Emirlikleri’nde kişi başı 1.950, Singapur’da
1.173, Birleşik Krallık’ta ise 841 kilogram
seviyesinde.

Maldivler, Seyşeller ve Aruba gibi
Gelişmekte Olan Küçük Ada Devletleri’nin
(SIDS) birçoğunda turizmin GSYİH’ye katkısı,
yüzde 20’nin üzerinde. Buna karşın, turizm
sebepli uçuşların yalnızca yüzde 1,2’si bu gibi
küçük ada ülkelerine varıyor ve 2019 yılında
bu seyahatlerin salımlardaki payı yalnızca
yüzde 3 seviyesindeydi.
Buna karşın turizm,
COVID-19 nedeniyle
yaşanan aksaklıklar
dışında, küresel
ekonomiden daha hızlı
büyüyor, daha uzun
mesafelere ve daha
salım yoğunluklu
seyahatlere yöneliyor.
Aynı zamanda turizm
kaynaklı salımlar da,
küresel salımlara kıyasla
daha hızlı artıyor:
Dünya Seyahat ve
Turizm Konseyi’nin
(World Travel and
Tourism Council,
WTTC) yeni bir raporuna göre, 2010 ve 2019
yılları arasında turizm kaynaklı salımlar yüzde
2,5 arttı. Böylelikle, küresel salımların yüzde
1,3’lük artışını geride bırakmış oldu.

Küresel turizm salımları ağırlıklı olarak
yüksek gelirli dış pazarlarda ve destinasyonlarda
yoğunlaşıyor. Örneğin uluslararası uçuşların
yüzde 50’si, Avrupa’ya varıyor. Az gelişmiş

ülkeler için ise bu oran – küresel nüfusun yüzde
12’sini oluşturmalarına rağmen – yalnızca yüzde
1,7. 

Turizm sektöründe seragazı azaltma
hedeflerine ulaşmanın en gerekli adımlarından
biri, tüketici davranışı ve turizm pazarlamasının,
çok yüksek salımlı turizm türlerinden
uzaklaşmasını sağlamak.

HAVA YOLCULUĞU
Turizm sektöründeki farklı unsurların

emisyonlarına baktığımızda, otel
operasyonlarının seragazı yoğunluğunun bölgesel
olarak iyileştiğini görüyoruz. Ancak bu iyileşme,
yine de Glasgow Turizmde İklim Eylemi
Bildirgesi’nin koyduğu, emisyonları 2030 yılında
yarı yarıya azaltma hedefine erişebilecek nitelikte
değil. Hava yolculuğu ve kruvaziyer turizmi de
2030 salım azaltma hedeflerine ulaşamayacak.
Hava yolculuğu, küresel turizmin ciddi salım
azaltımlarını gerçekleştirebilmesi konusunda en
zorlu bileşen olmaya devam ediyor. 2019 yılı
verilerine göre, yolculukların yalnızca dörtte biri
hava yoluyla gerçekleşse de, hava ulaşımı tüm
turizm ulaşım salımlarının dörtte üçünden
sorumlu. Havacılık, karbonsuzlaştırılması zor bir
sektör. Bunun altında da hem uçak geliştirme ve
filo yenilemenin uzun süren, yavaş süreçler
olması, hem de sıfır-salım teknolojilerinin henüz
emekleme aşamasında olmaları yatıyor. Bu
teknolojilerin ancak 2035lerden itibaren, yavaş
yavaş devreye girebileceği tahmin ediliyor.
Salımları sıfırlayacak derecede yaygınlaşmaları
ise 2080 yılını bulabilir.

TÜRKİYE HAZIRLANMALI
Türkiye açısından baktığımızda, gelişmekte

olan kış turizmimiz yanında ana lokomotifimiz
kıyı ve hatta kültür turizmi arzımızın da iklimsel
boyutları ve küresel ısınma karşısındaki
kırılganlıkları aşikar. Kısa ve orta vadede fırtına,
sel, yangın ve sıcak hava dalgaları gibi aşırı
olaylara ve uzun vadede deniz seviyesindeki
yükselmelere hazırlıklı olmalıyız. Ayrıca, iklim
değişikliğine uyumun yanında sera gazlarının
azaltımı da kesinlikle ana gündemimiz olmalı.
Küresel olarak baktığımızda da, sektörel iklim
taahhütlerindeki artışa rağmen turizm politikası,
henüz küresel veya ulusaliklim değişikliği
çerçeveleriyle entegre değil. Çoğu ulusal turizm
politikası veya planı, iklim değişikliğine sınırlı
önem veriyor. Devletler ve uluslararası fonlar,
iklim açısından hassas ve yüksek sera gazı salım
yoğunluğuyla bağlantılı turizm altyapısına yatırım
yapmaya devam ediyor. Turizmde kanıta dayalı

iklim eylemini bilgilendirmeye
yönelik araştırma ve bilimsel
kapasite önemli ölçüde arttı,
ancak sektörel ve akademik
turizm eğitim programlarında
iklim içeriği oldukça sınırlı
kalıyor. Türkiye de iç ve dış
turizmde hava ve kara
seyahatlerine oldukça bağımlı.
Yenilenebilir kaynaklarla
beslenen elektrikli bir demiryolu
ağımız ve karayolu
taşımacılığımız gelişmedikçe,
iklim değişikliğine neden olmaya
ve sonrasında da sonuçlarına
katlanmaya devam etmeye
mahkum olacağız. Aslında
Türkiye, 3. Turizm Şurası’nda

yayınlanan Çevre-Planlama-Altyapı Komisyonu
Raporu’nun 13 ila 28. maddelerini kağıt üzerinde
bırakmayıp layığıyla eyleme geçirse, hem kendi
adına uyum ve azaltımda önemli adımlar atar,
hem de dünyaya çok ciddi bir örnek olabilir

KAYNAK : https://www.iklimhaber.org/turizm-
sektoru-iklim-degisikligi-kaynakli-risklere-
hazirlanmali/-. Doç. Dr. Cenk Demiroğlu

İklime Dirençli Turizm Desteklenmeli.
İklim değişikliği nedeniyle deniz suyu

seviyelerinde yaşanacak artış, özellikle
kıyı turizmi açısından ciddi bir tehlike

COP28’de yayınlanan Turizm ve İklim
Değişikliği Durum Değerlendirmesi

Raporu’na göre kayak turizmi, kıyı turizmi ve
bazı doğa temelli turizm türleri risk altında33

BÜLENT
ÖZGEN
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Başkan Jak
Eskinazi, 10 yıldan
fazla süredir Ege
Kimyevi Maddeler

ve Mamulleri
İhracatçıları

Birliği’nin
kurulması için

çaba
gösterdiklerini

söyledi

“Kimyasektörüde
EİB’de yer almalı”

Ege İhracatçı Birlikleri’nin
Ekonomi Gazetesi iş birliğinde
düzenlediği “Ege İhracat
Buluşmaları”nın bu seferki
toplantısı 18,3 milyar doları
bulan yatırımlarıyla
Türkiye’nin en büyük
doğrudan dış yatırımcısı ve en
büyük entegre endüstri grubu
SOCAR Türkiye’de
gerçekleşti. Ege İhracatçı
Birlikleri Koordinatör Başkanı
Jak Eskinazi, “EİB’de temsil
edilmeyen sektörler içinde
ihracatta en güçlü olan sektör
kimya. Ege İhracatçı Birlikleri
bünyesinde Kimyevi Maddeler
ve Mamulleri İhracatçıları
Birliği olmadığı için üretimini
ve ihracatını Ege Bölgesi’nde
yapmasına rağmen ihracatını
İstanbul ve Mersin’den kayda

aldıran firmaların ihracat
rakamları da eklendiğinde Ege
Bölgesi’nin kimyevi maddeler
ihracatı 6 milyar doları aşıyor”
dedi. . Eskinazi, “Ticaret
Bakanlığımızın 2024 yılı
başında kamuoyu ile
paylaşmaya başladığı; faaliyet
illerine göre ihracat
istatistiklerine göre İzmir, 2023
yılında 23 milyar 794 milyon
dolar ihracat gerçekleştirdi. Bu
ihracata en büyük katkıyı 5,8
milyar dolarla kimya sektörü
gerçekleştirdi” diye konuştu.
Eskinazi, “Hem kimya
sektörünün en büyük firmaları
hem de temiz enerjiye yönelik
yeni nesil yatırımlar İzmir’in
Kuzey aksında Aliağa,
Bergama, Çandarlı, Dikili,
Menemen’de kümelenmiş

durumda. İzmir’in Kuzey
aksının çok yakında temiz
enerji imalatında merkez
olacağını net bir şekilde
söyleyebiliriz. Türkiye’de
İhracatçı Birlikleri arasında
sürdürülebilirlikte öncü Ege
İhracatçı Birlikleri olarak
temiz enerji sektörünün daha
güçlü bir şekilde temsili için
Türkiye’nin ilk Temiz Enerji
Ekipman ve Hizmet
İhracatçıları Birliği'nin
kurulması girişimlerimize de
devam ediyoruz. Türkiye’nin
rekabetçi olabilmesi için
önümüzdeki süreçte yeni
yatırımlar yapması gerekiyor.
Yeni yatırımlarla ihracat
hedeflerimize ulaşacağımıza
inanıyoruz” dedi.  
(Haber Merkezi)

İzmir İş Kadınları
Derneği’nin (İZİKAD) en
önemli projelerinden, bu yıl on
ikinci kez organize edilen Genç
İZİKAD Girişimcilik Proje
Yarışması Eğitim Kampı Ege
Üniversitesi Teknopark’ta
düzenlenen eğitimlerle
tamamlandı. Bu yıl ‘Yapay
Zeka ile Geleceği Şekillendir”
temasıyla düzenlenen proje
yarışmasına başvuran öğrenci
gruplarının katıldığı eğitim
kampı iki gün sürdü. 

İZİKAD Yönetim Kurulu
Başkanı Özden Erten, her sene
farklı bir temada
gerçekleştirilen Genç İZİKAD
Projesi ile 12 yıldır, genç kadın
girişimcileri cesaretlendirmek,
kadın girişimci sayısını

artırmak, onların da
çevrelerindeki kadınlara rol
model olmaları ve bu şekilde
toplumda katlanan bir değişim
dalgası yaratmak için
çalıştıklarını söyledi. Ege
Teknopark yönetimine de
katkılarından dolayı teşekkür
eden Erten, “İlk üçe kalan
ekipler, 12 Haziran’daki

İZİKAD kuruluş yıl dönümü
gecesinde beşer dakikalık
sunum yapacaklar ve konuklar
tarafından online olarak
değerlendirilecekler. Jüri
puanının yüzde 70’i ve konuk
puanlarının yüzde 30’u alınarak
birinci, ikinci ve üçüncüyü
belirleyeceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

4 ayda 4 milyar
dolara ulaştı

Hububat bakliyat yağlı tohumlar ve
mamulleri sektörü Türkiye geneli
ocak-nisan ihracatı, geçen yılın aynı
dönemine oranla yüzde 6 artışla 4
milyar dolara ulaştı. İstanbul Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği (İHBİR) Yönetim
Kurulu Başkanı Kazım Taycı; İhracat
artışındaki en büyük etkenin pazar
çeşitliği olduğunu vurgularken,
özellikle kur ve enflasyondan kaynaklı
rekabetçiliği kaybetmeye
başladıklarını belirtti. (Haber Merkezi)

Yaşar Üniversitesi Lojistik
Topluluğu ve İşletme
Topluluğu’nun düzenlediği
“Geleceğin Dili” adlı
etkinliğe konuk olan fütürist
ve seri girişimci Alphan
Manas, yapay zekanın
gelecekte neden olacağı
işsizlikle ve çalışma
sistemlerinin değişmesiyle
ilgili tahminlerini anlattı.
Manas, “Dünya Ekonomik
Forumu’nda 2020 yılında
açıklanan bilgilere göre;
2025 yılında sahip olunması

gereken yetkinlikler
arasında analitik düşünme
ve inovatif olma, aktif
öğrenme, karmaşık problem
çözme, teknoloji kullanımı,
izleme ve kontrol, yaratıcılık

ve girişimcilik yer alıyor. Ne
yazık ki çok büyük bir
işsizliğe doğru gidiyoruz.
2040’ta dünyadaki baz işsizlik
yüzde 20’ye yükselecek,
Türkiye’de ise bu oran yüzde

30 olacak. Babam Prof. Dr.
Oğuz Manas, 1984’te bir
konferansta yapay zekayla
ilgili bir seminer vermişti.
Şimdi onları izliyoruz. Ben de
2005’te insanların evden
çalışacağını öngörmüştüm ve
öyle de oldu. 2022’te yazılımcı
ihtiyacı kalmayacağını
söylemiştim. ‘Mavi yakalı’
diye bir şey kalmayacak.
Yapay zekayla birlikte ‘metal
yaka’ kavramı hayatımıza
girecek” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Mavi yaka’ yerine ‘metal yaka’ gelecek”
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Alphan
Manas

Şirketimiz Yönetim Kurulu 30 Nisan 2024 tarihinde (2024/15) aşağıdaki kararı almıştır.
1. Şirketin 30 Mayıs 2024 tarihinde yapılacak Olağan Genel Kurul Toplantı gündeminin 6.
maddesi gereğince kâr dağıtımı hakkında; 

Şirket’in 01.01.2023-31.12.2023 dönemine ait Sermaye Piyasası Kurulu’nun II-14.1
Tebliği hükümleri uyarınca hazırlanmış olan ve Genel Kurul’ca tasdike sunulan bağımsız
denetimden geçmiş konsolide finansal tablolarında yer alan 63.877.899 TL tutarındaki net
dönem kârı üzerinden 1.621.448,99 TL I. Tertip Yasal Yedek Akçe ayrılmasından sonra
62.256.450,01 TL tutarında “Net dağıtılabilir dönem kârı” hesaplandığı;

Vergi Usul Kanunu uyarınca hazırlanmış 31.12.2023 tarihli olup enflasyon düzeltmesi
öncesi şirket bilançosuna göre ise 62.088.306,46 TL brüt kârdan 2.279.751,83 TL vergi
karşılığı ayrılması sonucu elde edilen 59.808.554,63 TL net kâr üzerinden, Sermaye
Piyasası Kurulu’nun 07 Mart 2024 tarihli 14/382 sayılı Kararı’nın D.2. maddesi uyarınca
enflasyon düzeltmesi öncesindeki yasal kayıtlarda yer alan 27.379.574,83 TL tutarındaki
geçmiş yıl zararlarının mahsup edilmesi ile 1.621.448,99 TL tutarında I. Tertip Yedek Akçe
ayrılmasından sonra kalan 30.807.530,81 TL’nin yasal kayıtlara göre net dağıtılabilir
dönem karı olduğu; Sermaye Piyasası Mevzuatı gereği dağıtılacak kâr payı tutarında üst
sınır, yasal kayıtlarda yer alan ilgili kâr dağıtım kaynaklarının dağıtılabilir tutarı olduğundan
toplam 30.807.530,81 TL’nin nakden kâr payı olarak ortaklara dağıtılması hususunda karar
verilmesini Genel Kurulun onayına sunarız.
Söz konusu kâr dağıtım teklifinin Genel Kurulun onayına sunulmasına katılanların oy birliği
ile karar verilmiştir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                        (Basın: 2028047)

ENDA ENERJİ HOLDİNG A.Ş
KAR DAĞITIM TEKLİFİ

ENDA ENERJİ HOLDİNG AŞ. 2023 YILI KAR DAĞITIM TABLOSU (TL)

1. Ödenmiş/Çıkarılmış Sermaye 345.477.486,00
2. Toplam Yasal Yedek Akçe (Yasal Kayıtlara Göre) 3.718.484,65
Esas sözleşme uyarınca kar dağıtımında imtiyaz var ise söz konusu imtiyaza ilişkin bilgi

SPK'ya Göre Yasal Kayıtlara 
(YK) Göre

3. Dönem Karı 401.353.504,00 62.088.306,46

4. Ödenecek Vergiler (-) -359.468.135,00 -2.279.751,83

5. Net Dönem Karı (=) 63.877.899,00 59.808.554,63
6. Geçmiş Yıllar Zararları (-) - -27.379.574,83

7. Birinci Tertip Yasal Yedek (-) -1.621.448,99 -1.621.448,99

8. NET DAĞITILABİLİR DÖNEM KARI(=) 62.256.450,01 30.807.530,81
9. Yıl içinde yapılan bağışlar (+) - -

10. Birinci temettünün hesaplanacağı bağışlar 
eklenmiş net dağıtılabilir dönem karı 62.256.450,01 30.807.530,81

11. Ortaklara Birinci Temettü (*) - -

-Nakit 12.451.290,00   -
-Bedelsiz - -
-Toplam 12.451.290,00   -

12. İmtiyazlı Hisse Senedi Sahiplerine Dağıtılan Temettü - -
13. Yönetim kurulu üyelerine,çalışanlara vb.'e temettü - -
14. İntifa Senedi Sahiplerine Dağıtılan Temettü - -
15. Ortaklara İkinci Temettü 18.356.240,81   -
16. İkinci Tertip Yasal Yedek Akçe - -
17. Statü Yedekleri - -
18. Özel Yedekler - -
19. OLAĞANÜSTÜ YEDEK 31.448.919,20 -

20.

Dağıtılması Öngörülen Diğer Kaynaklar
- Geçmilş Yıl Karı
- Olağanüstü Yedekler
- Kanun ve Esas Sözleşme Uyarınca Dağıtılabilir
Diğer Yedekler

- -

TOPLAM DAĞITILABİLİR 30.807.530,81   30.807.530,81   

Genç girişimcilere özel kamp

Kazım
Taycı
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Ege Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi’nden
öğretim üyesi Doç. Dr. Mustafa Tolga Tolon
danışmanlığında yürütülen çalışmalarda Akdeniz
ticari denizhıyarı (deniz patlıcanı) türlerinin
yumurtadan ticari boya kadar ilk pilot ölçekli
yetiştiriciliği fakültenin  Urla’daki yerleşkesinde
yer alan kuluçkahane ve büyütme tesislerinde
gerçekleştirildi. Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, “Üniversite-sanayi iş birliklerimize
her geçen gün yenisini eklemeye, akademik
birikimimizi sektörle buluşturmaya devam
ediyoruz. Ticari değeri yüksek olan denizhıyarı
üretiminde önemli bir projeye imza atan Doç. Dr.
Mustafa Tolga Tolon hocamızı ve ekibini tebrik
ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Üniversite-sanayi
iş birliğine örnek İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) Hukuk Fakültesi’nde eğitim gören Eray Dağdelen, Ezgi

Ağbayır ve Hakkı Can Sal, Avrupa Hukuk Öğrenci Derneği Ankara Şubesi’nin düzenlediği
‘Prof. Dr. Yaşar Karayalçın Kurgusal Duruşma Yarışması’nda ikinci oldu. Marka ve
ticaret hukuku ile tahkim konularını içeren bir dava için dilekçe yazan, savunmaya

yönelik sunum yapan
İEÜ’lü gençler, çok
sayıda ekibi geride
bırakarak ödülü
İzmir’e getirdi. Rektör
Prof. Dr. Yusuf Hakan
Abacıoğlu ve Hukuk
Fakültesi Dekanı
Prof. Dr. Sevilay
Uzunallı, genç
hukukçuları
başarılarından dolayı
tebrik etti. 
(Haber Merkezi)

Alkışlar Ekonomili genç hukukçulara

Robotik cerrahiyle
aradığı şifayı buldu
Kuşadası’nda yaşayan böbrek kanseri hastası Döne Açıkgöz, İzmir Ekonomi Üniversitesi
Medical Point Hastanesi’nde robotik cerrahi teknolojisiyle ameliyat edilip sağlığına kavuştu

74 yaşındaki Döne Açıkgöz’ün
yaptırdığı tetkiklerin ardından
böbreğinde tümör tespit edildi.
Açıkgöz, İEÜ Medical Point
Hastanesi’nde robotik cerrahi
teknolojisiyle ameliyat edilen ilk
hasta olan tanıdığı Halit Akkurt’tan
aldığı tavsiyeler ışığında burada
tedavi olmaya karar verdi. Açıkgöz,
robotik cerrahi teknolojisiyle
başarılı bir ameliyatın ardından
sağlığına kavuştu. 

Ameliyatı gerçekleştiren İEÜ
Medical Point Hastanesi Üroloji
Bölümü’nden Prof. Dr. Gökhan
Koç, robotik cerrahi teknolojisiyle
ilk kez böbrek kanseri
ameliyatı yaptıklarını
söyledi. Koç, “Da
Vinci Robotik
Cerrahi
teknolojisini ilk
olarak prostat
kanseri
ameliyatında
kullanmıştık ve
yoğunlukla bu
ameliyatları
yapmıştık. Ancak
robotik cerrahi
teknolojisi bununla sınırlı
değil. Robotik cerrahi
teknolojisini böbrek kanseri
cerrahisinde de kullanabiliyoruz.
Özellikle böbreğin tamamını
almayıp sadece tümörlü bölgeyi
çıkarma konusunda robot gerçekten
oldukça kullanışlı. Hastamızın sağ
böbreğinde 5 santimetrelik bir

tümör
tespit ettik.

Robotla sadece o
bölgeyi çıkardık ve böbreğin geri
kalanını korumayı başardık” derken
hastanın kısa süre içinde taburcu
edileceğini söyledi. Koç ayrıca,
“Robotik cerrahi teknolojisiyle
ürolojide açık cerrahiyle yaptığımız

tüm ameliyatları robotla
yapabiliyoruz. Prostat kanseri,
böbrek kanseri, mesane kanserleri
gibi kanser cerrahilerinde
kullanabiliyoruz. Böbrek çıkım
darlıkları gibi karın içi bazı kitlelerin
çıkarılması gibi ameliyatlarda da
robotu kullanabiliyoruz. Hastamızın
karnında çok küçük kesiler var. Bu
yüzden ağrısı daha az oldu. Yara izi
çok kalmayacak. Daha rahat bir
süreç geçirdi. Hekimlere de
özellikle dikiş atma noktasında

robotun çok fazla yararı oluyor.
Tümörü çıkarırken böbreği bir süre
kansız bırakıyoruz. Robot sayesinde
bu süreyi minimuma indiriyoruz.
Böylelikle böbrek de sağlıklı bir
şekilde fonksiyonlarına devam
ediyor” ifadelerini kullandı. Döne
Açıkgöz de, “Göğsümde ve sırtımda
ağrı vardı. Medical Point
Hastanesi’ne geldim ve ameliyat
oldum. Çok şükür iyiyim. Sağlığım
iyi, daha da iyi olacağım” diye
konuştu.(Haber Merkezi)

Kan grupları uyuşmadığı için
eşlerinin böbreğini veremediği
Saliha Aslan (54) ile Akil Taka
(51), çapraz nakille sağlıklarına
kavuştu. Acıbadem Kent
Hastanesi’nde Opr. Dr. Işık
Özgü, Opr. Dr. Uğur Saraçoğlu,
Opr. Dr. Gökhan Ekin, Doç. Dr.
Ebru Sevinç Ok ve Prof. Dr.
Hüseyin Töz’den oluşan ekip
tarafından gerçekleştirilen
çapraz nakille çiftler, donör
sorununu aşarken, ameliyattan

bir ay sonra hastaneye kontrolle
gelen Aslan ve Taka ailesi
çiftleri arasında duygusal anlar
yaşandı. Saliha Aslan, “Diyaliz
çok zor bir durum, çaresizdim.
Herkes çapraz nakile başvursun,
annemden yeniden doğmuş gibi
oldum” dedi. Akil Taka da, “Bir
damar ameliyatım var onu da
olduktan sonra hayatıma
yeniden doğmuş gibi devam
edeceğim” diye konuştu.
“Böbrek yetmezliği hastalığının

en iyi tedavisinin canlı vericili
böbrek nakli olduğuna dikkati
çeken Ürüloji Uzmanı Op. Dr.
Uğur Saraçoğlu, “Ameliyat iyi
geçti. Özellikle ilk 3 ay
önemlidir. İlk 3 ayda bazen
tekrar doku reddi olabiliyor.
Birtakım operasyona dair
komplikasyonlar, sıkıntılar
olabiliyor. Yaklaşık bir ay oldu.
Sağlıkları iyi gidiyor. Onlar da
kontrole gelmeye devam ediyor”
ifadelerini kullandı. (İHA)

Çaresizliğine çare 
çapraz nakille geldi
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Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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Genel Yayýn Yönetmeni
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Herkesin hayatında, her gün
savaştığı görmezden gelinen bir
düşman vardır: TOZ! Baharın

sıcaklığı yüzümüze vurmaya
başladığından beri kapılar pencereler
sonuna kadar açıldı. Hal böyle olunca
da tozlar evlere dolmaya başladı.
Eyvah eyvah!

Evlerimizi sarmalayan bu inatçı toz
parçacıklarıyla savaşmak, bazen
gerçek bir kahramanlık hikayesi kadar
zorlayıcı olabilir. Ancak
endişelenmeyin, çünkü size toz alma
sanatının inceliklerini ve komik
yanlarını öğreteceğim. Hazır mısınız? 

İşte evlerimizi sarıp sarmalayan
tozları alt etmenin 7 muhteşem yolu:

1. Stratejik planlama: Tozla savaş,
doğru strateji ve planlama gerektirir.
Klasik yaklaşım olan "toplardan
kurtulma" yöntemiyle
başlayabilirsiniz. Yani, toz alma
aletlerinizi (süpürge, toz bezi,
elektrikli süpürge) hazırlayın ve
saldırıya geçin!

2. Müzikli savaş: Toz almaktan keyif
almanın bir yolu da müzik eşliğinde
yapmaktır. Evinizde sevdiğiniz bir
şarkıyı açın ve toz alma ritminizi ona
göre ayarlayın. Kim bilir, belki dans
ederken tozları dağıtırken bulursunuz
kendinizi!

3. İcat çıkarma: Toz alma sürecini
daha eğlenceli hale getirmek için biraz
yaratıcılık kullanın. Mesela, toz alırken
kafanıza takabileceğiniz "toz kalkanı"
gibi bir icat geliştirebilirsiniz. Sonra da
ailenize, "toz savaşçısı" olduğunuzu
ilan edebilirsiniz.

4. Eğlenceli yarışmalar: Evde
birden fazla kişi varsa, toz alma işini
bir yarışmaya dönüştürebilirsiniz. Kim
daha fazla toz toplayabilir veya kim
daha hızlı temizlik yapabilir gibi komik
kategorilerde ödüller koyarak
rekabeti artırabilirsiniz.

5. Toz efsaneleri: Toz alma
efsaneleri anlatın. Örneğin, "Evin
tozunu almak, şans getirir" veya "Toz
alırken dilek tutmak, dileklerin gerçek
olmasını sağlar" gibi masalsı ve komik
söylentiler yaratabilirsiniz. Kim bilir,
belki toz alma işini daha fazla sevmeye
başlarsınız! Çok da mümkünmüş gibi…

6. Efsanevi toz canavarı hikayeleri:
Tozları temizlerken, biraz da hayal
gücünüzü kullanın ve "toz canavarları"
hakkında komik hikayeler uydurun. Bu
hikayelerde, tozların gizli bir dünyası
olduğunu ve onları temizlemek için
gerçek bir kahramanlık görevi
üstlendiğinizi hayal edin. Belki de
tozlarla dostça bir anlaşma
yapabilirsiniz! Dikkatli olun da sizi
kandırmasınlar…

7. Toz alma yarışmaları: Evin farklı
köşelerinde toz alma yarışmaları
düzenleyin ve kimin daha etkili ve hızlı
olduğunu görmek için rekabeti
körükleyin. Kim bilir, belki de yarış
sırasında çıkacak komik durumlar sizi
kahkahalara boğar! 

Ez cümle ile toz alma sadece bir
zorunluluk değil, aynı zamanda bir
sanat ve eğlence şeklidir. Unutmayın,
toz almak sadece evi temizlemek
değil, aynı zamanda ruhunuzu da
temizler. Ya da biz sadece kendimizi
kandırarak bu gibi işleri evde eşimizle
çocuğumuzla yeni bir macera haline
getirebiliriz. Ne demiş Ayşecik: Hayat
sevince güzel! Sevince tatlı günler…
Bir kuşu kelebeği, bir taşı sevin
yeter… Tozları da sevin! Sonuçta onlar
da birer yaşanmışlık değil mi?

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Tozları da
sevin…

ayla1kublay1@gmail.com

Mustafa 
Tolga 
Tolon

Necdet 
Budak

Gökhan 
Koç

Döne 
Açıkgöz
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Kulüpte kurulduğu dönemden beri
genel menajerliği sürdüren Türknas, "Süper
Lig’deki dördüncü sezonumuzda ilk defa
Play-Off’a kalmayı başardığımız için ve
gelecek sezon Petkimspor’u Avrupa
kupalarında temsil etmeyi hak ettiğimiz için
çok heyecanlıyız. Bu sezon ilk devre
maçlarını da ilk 8’de bitirip ilk defa Türkiye
Kupası yarı finallerine de kalmayı
başarmıştık. Birçok hedefte ilkleri
yaşadığımız bir sezon olarak kulüp
tarihimize yazılacağı için gururluyuz" dedi.
"Kulüp olarak bugüne dek sakin ve emin
adımlarla ilerledik" diyen Türknas, "Bu
adımlarımızla sağlam temellere oturtmuş
olduğumuz aynı zamanda sürekliliği olan bir
kulüp organizasyonu yarattığımızı
düşünüyoruz. Altyapımız ve A takımızın bu
sezonki başarılı sonuçları bunun göstergesi
olmuştur ve tüm Aliağa’yı gururlandırmıştır.
Başkanımızın ve yönetim kurulumuzun
desteğini tüm sezon boyu hissettik. Bize bu
imkanları sağladıkları için takım adına
öncelikle kendilerine teşekkür ediyoruz. 3

sezondur kendisiyle beraber olduğumuz
koçumuz Burak Gören ile daha da büyük
hedeflere koşmayı hedefliyoruz"
açıklamasını yaptı.

Yeni sezonda yola Antrenör Burak
Gören'le devam edeceklerinin altını çizen
Levent Türknas, destekleri için Aliağa
halkına da teşekkür ederek, "Kendisi bu
seviyeleri görmüş, tecrübeli ve başarılı bir
teknik adam. Yaşadığımız bu sezon için
öncelikle kendisine ve ona destek veren
teknik ekibimizdeki her bir kişiye tek tek
kulübümüz adına teşekkür ediyorum.
Sahada göstermiş oldukları mücadeleleri ve
saha dışında Petkimspor camiasına yakışır
karakterleri ile sezonu başarılı bir şekilde
kapatan oyuncularımıza da camiamız adına
teşekkürü bir borç biliyoruz. En büyük
teşekkürü ise sezonun İlk maçından ligin
son maçına dek bizi destekleyen, tribünde
günden güne artan ve Aliağa’ya rakiplerimiz
için zor deplasman kimliği kazandıran
Aliağa halkına ve Petkimspor seyircisine
gönderiyoruz" ifadelerini kullandı. (DHA)

1'inci Lig'de geçen hafta evinde
Kocaelispor'u 3-0 yenerek bitime 1 maç
kala Play-Off'u garantileyen Bodrum Futbol
Kulübü, gözünü Göztepe müsabakasına
çevirdi. Cumartesi günü saat 16.00'da
Gürsel Aksel Stadı'nda oynanacak
karşılaşmada mutlak galibiyeti hedefleyen
yeşil-beyazlılar, rakiplerinin alacağı
sonuçlara göre 3'üncü sıraya yerleşmeyi
hedefliyor. Statü gereği 3'üncü olduğu
takdirde direkt Play-Off finaline adını
yazdıracak yeşil-beyazlıların son yıllarda
Göztepe maçlarında yüzü güldü. Geçen
sezon Play-Off dahil Göztepe ile 3 maça
çıkan Bodrum FK, rakibi karşısında 2
galibiyet ve 1 beraberlik elde etti. Sezonun
ilk yarısında Gürsel Aksel Stadı'nda Göz-
Göz'ü 1-0 yenen Bodrum FK, evinde ise
sahadan 1-1 beraberlikle ayrıldı. Bu kez iki
takım Play-Off Turu'nda karşılaştı. Bodrum
FK, sarı-kırmızılıları 3-1'lik skorla eleyip
finale kadar yükseldi. Bu sezonun ilk
yarısında Bodrum'da oynanan maçı yine ev
sahibi takım kazanmayı başardı. Göztepe'yi
3-0 mağlup eden Bodrum Futbol Kulübü,
bir kez daha sevindi. (DHA)

1'inci Lig'de tarihinin en kötü
sezonlarından birini yaşayan
ve haftalar önce küme
düşmesi kesinleşen Altay, şu
ana kadar en çok yiyen takım
oldu. Çıktığı 33 maçta
kalesinde 75 gol gören siyah-
beyazlıların adeta kalesi
düştü. Altay, oynadığı 33
karşılaşmanın sadece 5'inde

gol yemedi. İzmir ekibi, 1-0
kazandığı Tuzlaspor,
Adanaspor, Şanlıurfaspor ve
Giresunspor maçlarının yanı
sıra yine 0-0 berabere kaldığı
Giresunspor karşısında
kalesini kapatabildi. Altay
bitime 1 maç kala 25 yenilgi, 5
galibiyet ve 3 beraberlik elde
etti. (DHA)

İzmir Spor Kulüpleri Birliği
Vakfı (İZVAK) genel kurulunda
oy birliği ile üç yıllığına tekrar
göreve getirilen Ali Erten
başkanlığındaki yönetim, ilk
toplantısında görev bölümü
yaptı. Toplantıda yönetim içinde
çalışma grupları da oluşturuldu.
İZVAK Başkanı Ali Erten, “Yeni
seçilen yönetim kurulu olarak
ilk toplantımızı gerçekleştirdik.
Önümüzdeki 3 yıl için görev
paylaşımlarımızı yaptık.
Aramıza yeni katılan
arkadaşlarımızla daha da
güçlendik. 

Yeni bir heyecan ve
motivasyonla, İzmir’imize ve
şanlı kulüplerimize hizmet
etmekten onur duyacağız.
Destek veren, katkı koyan
herkese teşekkür ederiz” dedi. 

Basketbol Süper Ligi'nde normal sezonu 30 maçta 15 galibiyetle yedinci sırada
tamamlayıp ilk kez Play-Off'a adını yazdıran Aliağa Petkimspor'da sevinç hakim

ALTAY LİGİN EN KÖTÜSÜ

TFF 2'nci Lig Play-Off 1'inci Turu'nda yarın
deplasmanda 24Erzincanspor'la karşı karşıya gelecek
Menemen Futbol Kulübü'nde teknik direktör Yılmaz
Vural hedefe ulaşacaklarını söyledi. Erzincan
deplasmanına çok inançlı gideceklerini belirten Vural,
"Tur, tek maç üzerinden oynanacak. Yani kazanmaktan
başka bir çaremiz olmayacak. Rakibimiz ligi bizim bir
basamak üzerinde tamamladı ve ev sahibi avantajını
eline geçirdi. Fakat şartlar ne olursa olsun biz
amacımıza ulaşabilmek için elimizden gelen en iyi
mücadeleyi ortaya koyacağız" dedi. Menemen FK,
normal sezonda 24Erzincanspor'u deplasmanda 2-0
yenerken, İzmir'deki müsabakayı 2-1 kaybetmişti.
(Haber Merkezi)

MENEMEN FK
TURA İNANIYOR

TFF 2'nci Lig Play-Off 1'inci Turu'nda yarın
evinde Yeni Mersin İdmanyurdu ile karşı
karşıya gelecek Bucaspor 1928 galibiyete
odaklandı. Teknik direktör Cüneyt
Dumlupınar, normal sezonda şampiyonluğu
kıl payı kaçırdıklarını belirterek, "Tamamen
Play-Off'lardan 1'inci Lig'e yükselmeye
odaklandık. Evimizde Yeni Mersin
İdmanyurdu takımıyla tek maç oynayacağız.
Bu nedenle bu karşılaşmanın telafisi
olmayacak. Taraftarımızdan destek
bekliyoruz. Kazanıp hedefimize bir adım daha
yaklaşacağız" dedi. (DHA)

BUCASPOR 1928 
TURA KENETLENDİ
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1- Gayrimenkulün bulunduğu mahalle, cadde, sokak, kapı ve daire numarası: İnönü
Mh. 189/1 Sk. Potomya Sitesi D Blok No: 8 Kat:3 Bağımsız Bölüm:7 Torbalı/İZMİR
2- Gayrimenkulün durumu, tapu kaydı, varsa kadastro çapı, evsafı ile hususi
vasıfları, müştemilat ve eklentileri: Değerleme konusu taşınmaz 14 adet bloktan oluşan
Potomya sitesinin D Bloğunda bulunmaktadır. Bina 11.016,00 m² alanlı arsası üzerinde,
ayrık nizamda, 14 bloklu sitede, betonarme karkas inşaat tarzında, zemin+5 normal katlı
olarak inşa edilmiştir. Her katta 2 daire olacak şekilde binada 12 bağımsız bölüm
bulunmaktadır. Açık Otoparkı bulunan binada, çocuk oyun alanı ve bahçe duvarı olup,
ısınma ihtiyacı doğalgaz ile sağlanmaktadır. Taşınmazın ekspertizi dışarıdan
gerçekleştirilmiş olduğundan, projesi ile uyumluluğu karşılaştırılamamış olup, Torbalı
Belediyesi, İmar Müdürlüğü Arşivine göre 2 oda, salon, mutfak, banyo, hol ve 3 balkonu
olup 70 m² kullanım alana sahiptir.  
3- Gayrimenkul üzerindeki mükellefiyetler ve henüz vadesi gelmemiş rehinler:
ALBARAKA TÜRK KATILIM BANKASI A.Ş’ nin rehni bulunmaktadır. Gayrimenkul Askeri
Güvenlik Bölgeleri İçinde olduğundan alıcıya bu şerhle birlikte devredilecektir.
4- Gayrimenkulün artırılmasına esas olmak üzere satış komisyonunca biçilen rayiç
değer:1.700.000,00 (Birmilyonyediyüzbin) TL (KDV, Damga Vergisi ve Tapu Harcı
alıcıya aittir) 
5- Artırmaya iştirak için alınacak teminatın tutarı: Gayrimenkule biçilen rayiç değerin
%7,5 nispetinde olan 127.500,00 TL tutarında teminat alınması gerekmektedir. 
Teminat olarak 6183 sayılı Amme Alacaklarının Tahsil Usulü Hakkında Kanunun 10.
maddesinin 1-4 üncü bentlerinde yazılı bulunan ; para, bankalar ve özel finans
kurumları tarafından verilen süresiz teminat mektupları, Hazine Müsteşarlığınca ihraç
edilen Devlet iç borçlanma senetleri veya bu senetler yerine düzenlenen belgeler
(Nominal bedele faiz dahil edilerek ihraç edilmiş ise bu işlemlerde anaparaya tekabül
eden satış değerleri esas alınır.), Hükümetçe belli edilecek Milli esham ve tahvilat "Bu
esham ve tahvilat, teminatın kabul edilmesine en yakın borsa cetvelleri üzerinden % 15
noksaniyle değerlendirilir." kabul edilecektir. 
6- Gayrimenkulün satışının yapılacağı yer, gün ve saat: Konak Mah. Cumhuriyet
Bulvarı No:7 Kat:7 Konak/İZMİR adresindeki İzmir Vergi Dairesi Başkanlığının hizmet
binasında 29.05.2024 tarihinde Çarşamba günü saat: 10:30’ da yapılacaktır.
7- İlgilenenler Gayrimenkul Satış şartnamesini Torbalı Vergi Dairesi Müdürlüğünden
alabileceklerdir
8- Teminatın yatırıldığına ilişkin makbuzun 29.05.2024 günü, saat 10:00’ e kadar Satış
Komisyonu Başkanlığına  ibraz edilmesi gerekmektedir.  
Gayrimenkulün ihale edilmesi halinde alınan teminat ihale bedelinden mahsup edilecektir.
Malın alınmasından vazgeçilmesi veya bedelin tamamının ödenmemesi durumunda 6183
sayılı Kanun kapsamında doğacak yükümlülükler teminattan mahsup edilecek ve mahsup
sonrasında teminattan artan bir tutar olması halinde ise bu tutar doğrudan bütçeye irat
kaydedilecektir. 
9- Gayrimenkul malın satışında verilen bedel, gayrimenkule biçilen rayiç değerin %75’ini
bulmadığı ve şayet artırılan bedel amme alacağına rüçhanı olan alacakların tutarından
fazlaya çıkmadığı ve yapılmış ve/veya yapılacak masrafları karşılamadığı takdirde, en çok
artıranın taahhüdü baki kalmak şartıyla artırma 7 gün daha uzatılarak;  gayrimenkul, aynı
mahalde, 05.06.2024 tarihinde aynı saatte tekrar artırmaya çıkarılacaktır. 
10- İş bu ilanın tapu kaydında adresi bulunmayan ilgililer ile tapu kaydında ad ve adresleri
geçip de tebliğ edilemeyen ilgililere de tebliğ yerine kaimdir. 
Yukarıda yazılı hususlar dışında başka bir bilgi almak isteyenler Torbalı Vergi Dairesi
Müdürlüğüne müracaat edebilirler. 03.04.2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2021525)

T.C
TORBALI VERGİ DAİRESİ MÜDÜRLÜĞÜ

GAYRİMENKUL SATIŞ İLANI    

İZVAK YENİ DÖNEME BAŞLADI
Görev dağılımı ve çalışma grupları
şu şekilde: 
Ali Erten - Yönetim Kurulu Başkanı
Talat Papatya - Yönetim Kurulu
Başkan Vekili
Ercan Kokmaz - Başkan Yardımcısı
(İdari ve Sosyal İşler) 
Fatih Tanfer - Başkan Yardımcısı
(Kulüpler ve Sportif İşler) 
Av.Erdem Meço (Genel Sekreter ) 
Turhan Gürsel Urhan (Sayman) 
HUKUK KURULU : Av.Erdem Meço,
Av.Sedef Üstüner
TARİH KURULU : Bedri Cumhur
Doğu, A.Suavi Yardımoğlu
TFF İLİŞKİLERİ : Aktuğ Sönmez,
Engin Kurt          
MEDYA İLİŞKİLERİ: Hasan Ercazip,
A.Suavi Yardımoğlu, Mutlu Yılmaz,
Furkan Eren Uzyıldırım
YEREL YÖNETİMLER VE STK
İLİŞKİLERİ ÇALIŞMA GURUBU:

Sinan Bezircilioğlu, Sabri
Sevenoğlu, Elif Sağlamer, Engin
Kurt, Necdet Bayatsapan
ÜNİVERSİTE İŞBİRLİĞİ ÇALIŞMA
GURUBU: Emre Can, Furkan Eren
Uzyıldırım, Hasan Ercazip, Aktuğ
Sönmez, Bedri Cumhur Doğu,
Sedef Üstüner, Elif Sağlamer  
SOSYAL SORUMLULUK
PROJELERİ ÇALIŞMA GURUBU:
Sinan Bezircilioğlu, Emre Can,
Furkan Eren Uzyıldırım, Sidal
Çandarlı, Aktuğ Sönmez, Bedri
Cumhur Doğu, Gökhan Kışla,
Hakan Düzdemir, Necdet
Bayatsapan
TESİS VE PROJE GELİŞTİRME
ÇALIŞMA GURUBU : Sinan
Bezircilioğlu, Sabri Sevenoğlu, Elif
Sağlamer, Saliha Ayda Maç,
Mustafa Avcı, Necdet Bayatsapan,
Sidal Çandarlı

BODRUM FK ÜÇÜNCÜ 
SIRAYI GÖZÜNE KESTİRDİ

PETKİMSPOR’da
PLAY-OFF GURURU
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Baharın
müjdecisi,
bolluğun ve
bereketin
sembolü
Hıdırellez’de
Konak ve
Karabağlar
sakinleri
doyasıya eğlendi.
Karabağlar
Belediyesi’nin
düzenlediği
Uğur
Sayınbatur
Brass
Ensemble
konseri renkli
görüntülere
sahne oldu.
Yoğun katılımın
olduğu etkinlikte
Karabağlar Belediye
Başkanı Helil Kınay vatandaşlarla bir araya geldi.
Kültürpark’ta gerçekleşen Hıdırellez Şenliği’ne
katılan Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, bolluğun, bereketin, huzurun, barışın ve
kardeşliğin simgesi olan Hıdırellez’i kutlayarak,
“Hepimizin gönlündeki dilekler gerçek olsun” dedi.
(Haber Merkezi)

Oyun tutkunlarını
buluşturan fuar 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ev sahipliğinde, İZFAŞ ve
Kule Sakinleri Derneği iş birliğiyle düzenlenen
İzmirCon’24, Fuarizmir’de gerçekleştirildi. Etkinlikte,
cosplay yarışması ve etkinlikleri, FRP oyunları, kutu
oyunları, minyatür oyun tanıtımları ve Devrim Kunter,
Şeyda Aydın ile Nevzat Kaya
söyleşileri yer aldı. Stantlarda
FRP oyunlarına ait kitaplar,
hobi eşyaları ve fantastik
evrene dair eşyalar
ziyaretçilerin beğenisine
sunuldu. Ödüllü cosplay
yarışmasında, oyun, anime ya
da film karakterlerinin kostümlerini giyen yarışmacılar,
deneyimli cosplayerlardan oluşan jüri üyelerinin
karşısında kostümlerini sergileyip büründükleri
karakterleri canlandırdı. (Haber Merkezi)

ANNELERE EN GÜZEL 
HEDİYE BU PAZARDA
Yıl boyunca toplumsal değer taşıyan özel günleri tematik etkinliklerle
taçlandıran Karşıyaka Belediyesi, Anneler Günü için “El Emeği Pazarı” kurdu
EL EMEĞİ HEDİYELER
Karşıyaka Belediyesi tarafından

düzenlenen “Anneler Günü El
Emeği Pazarı” Bostanlı’daki Zühtü
Işıl Meydanı’nda açıldı. Yerel
üreticilere ücretsiz olarak tahsis
edilen stantlarda el emeği göz
nuruyla hazırlanan dekoratif
objeler, takılar, giysiler ve daha pek
çok hediyelik eşya satışa sunuldu.
Pazarda açılan 40 stanttan yaklaşık
80 kadın yararlanıyor.  

YARIN AKŞAM SON
Üreticiler el emeklerini kazanca

dönüştürüp aile bütçelerine katkı
sağlama şansı bulurken, tüketiciler
birbirinden güzel hediyeliklere
uygun fiyatlarla erişme fırsatını
yakaladı. Yoğun ilgiyle karşılanan
organizasyon yarın akşam bitiyor.
Tüm kadınların Anneler Günü’nü
kutlayan Karşıyaka Belediye
Başkanı B. Yıldız Ünsal “Herkesi bu
renkli pazara davet ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Edirne'de ahşabı işleyerek eski
ulaşım araçlarının minyatürlerini
yapan Kültür ve Turizm Bakanlığı
Geleneksel El Sanatları Sanatçısı
Özcan Abacı, sanatını gelecek
kuşaklara aktarmak istiyor. Abacı,
"Geçmişte var olan kültürümüzü
gelecek nesillere aktarma
sevdasıyla bu sanatı sürdürmeye

devam ediyorum. 1990 yılından beri
talika ve fayton maketleri başta
olmak üzere ahşapla ilgileniyorum.
Bakanlık sanatçısı ve somut
olmayan kültürel miras taşıyıcısıyım.
Bakanlığın onay ve belge verdiği,
ölçekli olarak talika ve fayton yapan
Türkiye'deki tek usta benim"
ifadelerini kullandı. (AA)

HEM EĞİTİM HEM EĞLENCEHEM EĞİTİM HEM EĞLENCEHEM EĞİTİM HEM EĞLENCEHEM EĞİTİM HEM EĞLENCEHEM EĞİTİM HEM EĞLENCEHEM EĞİTİM HEM EĞLENCE

‘Herkesin gönlündeki
dilekler gerçek olsun’

Maharetini aktaracağı
ÇIRAKLAR ARIYOR

Ana vatanı Asya kıtasının tropikal ikliminin
yaşandığı bölge olan Çiğdeci kuşu, açık

ağaçlık alan Kültürpark'ta günlük
yaşamını sürdürürken görüntülendi.
Sığırcıkgiller ailesinden Çiğdeci kuşu,
gövdesi ve kanatlarındaki kahverengi

renk tonlarıyla, parlak sarı gagası ve göz
çevresiyle dikkati çekiyor. (AA)

DOĞRUSUNU ÖĞRENDİLER
Proje kapsamında 3-6 yaş grubundaki çocuklara diş sağlığı
eğitimi verildi. Beştepeler, Agora ve Toros semt merkezlerinde
düzenlenen programa oyun odasına devam eden çocuklar
katıldı. Eğlenceli geçen eğitim kapsamında çocuklar doğru 
diş fırçalamayı, günde kaç kez diş fırçalanacağını, diş fırçası 
ve diş macununu nasıl kullanacaklarını öğrendi. 

ÇOCUKLARA HEDİYELER…
İzmir Diş Hekimleri Odası Eğitim Komisyonu’ndan diş hekimi
Filiz Yamaner’in eğlenceli anlatımını ilgiyle dinleyen çocuklar,
diş ve çene modeli maketi üzerinde uygulamalı olarak diş
fırçalamayı gördü. Öğrendiklerini, neşe içinde izledikleri çizgi
film ile pekiştiren çocuklara eğitim bitiminde diş macunu ve diş
fırçası hediye edildi. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi, İzmir Diş Hekimleri Odası, İKKB
ve Kordon Soroptimist Kulübü’nün düzenlediği diş
sağlığı eğitimine katılan minikler doyasıya eğlendi
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